
ZEYTİNYAĞINA getirilen ihracat
yasağı, sektörde şok etkisi yarattı.

Akhisar Ticaret Borsası Başkanı Alper
Alhat, ihracat yasağı yerine iç
piyasanın desteklenmesi gerektiğini
söyledi. Alhat “Eğer raf fiyatları düşürülmek isteniy-
orsa, dar gelirli vatandaşlarımızın alışveriş yaptığı
Tarım Kredi Kooperatifleri’nde, Et Balık Kurumu’nun
sübvansiyonlu ucuz et satışı gibi, son tüketiciye
100 liradan zeytinyağı satılarak, maliyet ile aradaki
fark, Destekleme ve Fiyat İstikrar Fonu (DFiF) ha-
vuzunda biriken paradan karşılansın” dedi.

BAŞKAN ALHAT: “YASAĞIN FAYDASI YOK”

MANİSA sokaklarında, 65 yaş
üstü vatandaşlarla konuşarak,

olası bir ‘ücretsiz binişlerin kaldırıl-
ması’ konusunu sorduk. Vatan-
daşlar, konu hakkında
söyledikleriyle adeta tek dertlerinin
toplu taşımaya ücretsiz binişler ol-
madığını gün yüzüne çıkardı.
Vatandaşlar, halk otobüslerini 65
yaş üstü kişilerin ücretsiz kullan-
ması uygulamasının kaldırılmasın-
dan yana değil. Şoför esnafının
dertlerini de anladıklarını belirten
vatandaşlar, burada asıl görevin
devlete düştüğünü ve gerekli
desteği sağlanmasının sorunların
önüne geçeceğini ifade etti.

“65 YAŞ ÜSTÜ DEMEK, EMEKLİ İNSAN DEMEK”

“EĞER devlet zarara uğruyorsa
kaldırsın, yapacak bir şey yok”

diyen vatandaş Mehmet Atsız,
“Fakir fukara bu ülkeye her zaman
fedakarlık yapıyor. Kodamanlar da
bağışlasın gariban da bağışlar.
Ben gerekmediği sürece hiç kullan-
madım ücretsiz kartımı. Gerçekten
buna ihtiyacı olanlar var. Şuradan
şuraya gidemiyor adam sen bu
adamın elinden bu hakkını nasıl
alırsın? Zaten geçim çok zor-
laşmış, her ayrı kaleme zam
geliyor. 65 yaş ve üzerine toplu
ulaşıma ücretsiz hakkı kalkarsa
vatandaşı çok zor durumu düşür-
müş olurlar” şeklinde konuştu.

“HEP FAKİR FUKARA FEDAKARLIK YAPIYOR”

01.08.2023 tarihli Resmî Gazetede yayınlanan 2023/349 sayılı
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile Manisa Celal Bayar Üniver-

sitesi Rektörlüğüne atanan Prof. Dr. Rana Kibar, Yükseköğretim Ku-
rulu (YÖK) Başkanlığı’nda düzenlenen törende Rektörlük
mazbatasını aldı. Rektörlük mazbatası, YÖK Başkanı Prof. Dr. Erol
Özvar tarafından tevdi edilen Rektör Prof. Dr. Rana Kibar, Cumhur-
başkanı Sayın Recep Tayyip Erdoğan ve YÖK Başkanı Prof. Dr.
Erol Özvar’a teşekkür ederek, “Manisa Celal Bayar Üniversitesi’ni
daha da ileriye taşımak için tüm paydaşlarımız ve mensuplarımızla
birlikte var gücümüzle çalışacağız.” İfadelerini kaydetti. 0542 211 53 45Whatsapp İhbar Hattı

BiZi ARAYIN: 0236 211 53 45
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9’da

Zeytindeki rekolte düşüklüğü zeytinyağı fiyatlarını altın değerine getirdi... Geçen sezondan kalma zeytinyağı 250 TL’den
satılmaya başlanınca yeni mahsul zeytinyağı fiyatları öngörülemez şekilde yüksek olacak şekilde yorumlanmaya başlandı

Çare, 1 Ağustos 2023 itibariyle dökme ve varil zeytinyağına 1 Kasım 2023’e kadar ihracat yasağı getirilmesinde bulundu  

VATANDAŞA NEFES ALDIRAN
ÇOZUM iHRACATÇIYI UZDU!

Manisa’nın yeni Emniyet
Müdürü Fahri Aktaş oldu

EMNİYET Müdürleri atama
kararnamesi Resmi Gazete’de

yayımlandı. Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın imzasıyla yayım-
lanan karara göre 52 ilin emniyet
müdürü değişti. Kararnameye göre
Manisa İl Emniyet Müdürlüğüne,
Zonguldak Emniyet Müdürlüğü göre-
vini yürüten Fahri Aktaş atandı.

Manisa Kent Konseyi’ne
yeni başkan!

MANİSA Büyükşehir Belediyesi
Atatürk Gençlik Merkezi’nde

gerçekleşen Manisa Kent Konsey-
i’nin Genel Kurulu’nda yeni başkan
Manisa’yı Mesir’i Tanıtma ve Turizm
Derneği Başkanı Ufuk Tanık seçildi.
Ahmet Karadağ ise görev süresi
dolduğu için aday olmadı. Genel 
Kurulun Divan Başkanlığını Ali 
Filizkan yaptı. 

Manisa 155 Nolu Özel Halk Otobüsleri Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi Başkanı Fevzi Açıkel
ücretsiz binişlerin suiistimal edildiğini öne sürerek, gerekli adımları atacaklarını açıkladı!
65 yaş üstü vatandaşları ilgilendiren bu durumu konunun muhataplarına sorduk

Diğer illerden ‘65 yaş
üstünün ücretsiz taşınma-
ması’ konusunda haberler
gelirken, Manisalı şoförler
de devletten yeterli desteği
alamamaları durumunda
aynı yolu izleyeceklerini
söylüyor. Ancak bu durum,
maaşı  7 bin 500 TL olan
emeklileri zorlayacak gibi
görünüyor.

HER TASARRUFU 
HEP EMEKLi YAPIYOR!

Cumhurbaşkanlığı kararnamesi ile Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörü değişmişti

Rektör Kibar mazbatasını aldı

Şarkıcı Sıla ve 
Hayko Cepkin 
Akhisar’a geliyor

HER yıl ülke genelinde
coşkuyla kutlanan 30 Ağustos
Zafer Bayramı’nda rock müz-

iğin ünlü ismi Hayko Cep-
kin’i, Akhisarlılar ile

buluşturacak olan
Akhisar Belediyesi,
6 Eylül Akhisar’ın
Kurtuluşu etkinlik-
leri kapsamında
ise başarılı sanatçı
Sıla'yı, Akhisarlı
sevenleriyle bir

araya getirecek.
Açık hava konserleri
konseptinde yapıl-
ması beklenen
etkinliklerin ücret-
siz olarak sunula-
cağı öğrenilirken
vatandaşların yo-
ğun ilgi gösterme-
si bekleniyor. 

Yuntdağı Yağlı Pehlivan
Güreşleri için hazırlıklar
titizlikle devam ediyor! 

YUNUSEMRE Belediyesi Ağustos Ayı
Meclis Toplantısı, Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi başkanlığında gerçekleştir-
ildi. Başkan Çerçi meclis toplantısında yap-
tığı konuşmada bu yıl kurulan güreş liginde
Ege Bölgesini temsil eden tek er mey-
danında güreşlerin 18-19 Ağustos tarihleri
arasında yapılacağını belirterek çalışmaları
titizlikle yürüttüklerini söyledi.   
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AKDEMİR

HABER
ÖZEL

HABER

10’da 7’de

6’da

5’te

5’te
9’da

2’de



3 Ağustos 2023 PerşembeGÜNCEL2

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, sokakta bulunan sahip-
siz kedi ve köpeklerde bit, pire,
kene gibi zararlı böceklerin
insan ve hayvan sağlığını olum-
suz etkilememesi için, Hayvan-

ları Koruma Derneği (HAKDEM)
ve Yunusemre Hayvan Koruma
Derneği ile protokol imzaladı.
Zararlı böceklerin popülasyo-
nunun azaltılmasının hedeflen-
diği proje kapsamında Sağlık

İşleri Dairesi Başkanlığı tarafın-
dan temin edilen Fiprover
spreyler, ürünün uygulayıcısı
olacak olan Hayvanları Koruma
Derneği ve Yunusemre Hayvan
Koruma Derneği’ne teslim
edildi.

Sokak hayvanlarına yönelik
desteklerini sürdüren Manisa
Büyükşehir Belediyesi, sokakta
bulunan sahipsiz kedi ve kö-
peklerde bit, pire, kene gibi za-
rarlı böceklerin insan ve hayvan
sağlığını olumsuz etkilememesi
için yeni bir projeyi daha hayata
geçirdi. Proje kapsamında sa-
hipsiz kedi ve köpeklerde bit,
pire, kene gibi zararlı böcekle-
rin insan ve hayvan sağlığını
olumsuz etkilememesi için taşı-
yıcı hayvanların ilaçlaması yapı-

lacak. Projenin hayata geçiril-
mesi noktasında Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Sağlık İşleri
Dairesi Başkanlığı ile Hayvan-
ları Koruma Derneği (HAKDEM)
ve Yunusemre Hayvan Koruma
Derneği arasında protokol im-

zalandı. Sağlık İşleri Dairesi
Başkanı Erhan İnce ile dernek
yöneticileri arasında imzalanan
protokol çerçevesinde Sağlık
İşleri Dairesi Başkanlığı tarafın-
dan temin edilen Fiprover
spreyler, ürünün uygulayıcısı

olacak olan Hayvanları Koruma
Derneği (HAKDEM) ve Yunu-
semre Hayvan Koruma Derne-
ği’ne teslim edildi. Projeyle
zararlı canlıların popülasyonu-
nun azaltılması hedefleniyor.
Haber merkezi

Sokaktaki dostlarımızın sağlığı
için protokol imzalandı
Sokaktaki dostlarımızın sağlığı
için protokol imzalandı

ÜnlÜ sanatçı Sıla ve rock
müziğin başarılı ismi Hayko
Cepkin, 30 Ağustos ve 6 Eylül
tarihlerinde Manisa’nın Akhi-
sar ilçesinde konser verecek.

30 Ağustos Zafer Bayramı
ve 6 Eylül Akhisar’ın Kurtuluşu
etkinlikleri kapsamında ünlü
sanatçılar ile konserler düzen-
lemeye hazırlanan Akhisar Be-
lediyesi, vatandaşlara keyifli
anlar yaşatmayı hedefliyor.

Her yıl ülke genelinde coş-
kuyla kutlanan 30 Ağustos
Zafer Bayramı’nda rock müzi-
ğin ünlü ismi Hayko Cepkin’i,
Akhisarlılar ile buluşturacak
olan Akhisar Belediyesi, 6
Eylül Akhisar’ın Kurtuluşu et-

kinlikleri kapsamında ise ba-
şarılı sanatçı Sıla'yı, Akhisarlı
sevenleriyle bir araya getire-
cek.

Açık hava konserleri kon-

septinde yapılması beklenen
etkinliklerin ücretsiz olarak su-
nulacağı öğrenilirken vatan-
daşların yoğun ilgi göstermesi
bekleniyor. Haber Merkezi

Sıla ve Hayko Cepkin, Akhisar’a geliyor

Manisa’nın Kula ilçe-
sinde Mumcu ailesinin destek-
leriyle restore edilen ve kısa
süre içerisinde hizmete açıl-
ması planlanan yeni sağlık
kampüsünde sona gelindi.
Eski Devlet Hastanesi arazi-
sinde inşa edilen sağlık kam-
püsünde İlçe Sağlık
Müdürlüğü, 7 hekimlik 3 No’lu
Aile Sağlığı Merkezi ve 112
acil sağlık hizmetleri istasyonu
hizmet verecek. 

Kula Devlet Hastanesi’nin
geçtiğimiz yıl haziran ayında
yeni hizmet binasına taşınma-
sının ardından boş kalan Tab-
duk Emre Caddesi'ndeki eski

devlet hastanesi arazisine yeni
bir sağlık kampüsü yapılması
için çalışmalarda sona gelindi.
İstihdam ve yatırım konusunda
Kula’nın önde gelen ailelerin-
den olan Mumcu ailesi tarafın-
dan desteklenen yeni sağlık
kampüsü, hizmet için gün say-
maya başladı.

İnşa aşamaları sona eren
ve ince işçilikleri tamamlanma-
sının ardından hizmete açıl-
ması planlanan yeni sağlık
kampüsünde İlçe Sağlık Mü-
dürlüğü, 7 hekimlik 3 No’lu
Aile Sağlığı Merkezi ve 112
acil sağlık hizmetleri istasyonu
sağlık hizmeti sunacak. 

Geçtiğimiz yılın Kasım
ayında Manisa Valiliği ve
Mumcu ailesi adına Ali Mumcu
arasında imzalanan protokol,
Sağlık Bakanlığı’na tahsisli
eski Kula Devlet Hastanesi A
blok poliklinik katının Manisa İl
Sağlık Müdürlüğü’nün tadilat
projesine uygun olarak hayır-
sever Mumcu Ailesi tarafından
Ali Mumcu’nun sorumlulu-
ğunda 7 Hekimlik Aile Sağlığı
Merkezi ve 112 Acil Sağlık
Hizmetleri İstasyonuna dönüş-
türülmesini ve hizmet binası
olarak kullanılmak üzere Ma-
nisa İl Sağlık Müdürlüğü’ne
teslim edilmesini içeriyor.  iHa

7 hekimlik Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil Sağlık Hizmetleri istasyonu hizmet verecek 

Kula’nın yeni sağlık kampüsünde sona gelindi

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Köpek Eğitim ve Rehabi-
litasyon Merkezi, Gökkuşağı
Gündüz Bakım Evi’ne konuk
olarak, minik öğrencilerle bu-
luştu. Doğa ve hayvan sevgisi-
nin anlatıldığı etkinlikte, minik
öğrencilere afetlere hazırlık eği-
timi verildi. Afet bilinci ve afet-
lerde eğitimli can dostlarımızın
faydalarını anlatmak adına Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından başlatılan ‘Ben Minik

Tarzan’ım Afetlere Hazırım’ pro-
jesi kapsamında, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Köpek
Eğitim ve Rehabilitasyon Mer-
kezi, Gökkuşağı Gündüz
Bakım Evi öğrencilerinin ko-
nuğu oldu. Etkinlikte, afet uz-
manı ve köpek eğitmeni
Serhan Karabey Doğru, minik-
lere afet ve farkındalıkları eği-
timi verirken doğa ve hayvan
sevgisi temalı animasyon film
gösterisi gerçekleştirdi. Ardın-

dan oyunlarla doğanın ve hay-
vanların insan yaşamı için ne
kadar önemli ol-
duğu anlatıldı.
Daha sonra
köpek gösterileri
ile minikler, hay-
van sevgisini eğ-
lenerek
öğrenmenin key-
fini yaşadı. Et-
kinlik sonunda
öğrencilere

‘Minik Tarzan’ belgesi takdim
edildi. Haber merkezi

Miniklere afet eğitimi verildiMiniklere afet eğitimi verildi
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 237 10 08

ÇİPİLLER ECZANESİ 
0236 237 27 57

SEVİM ECZANESİ

YUNUSEMRE ECZANESİ

0236 234 26 50

0236 234 49 88

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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HİLAL ECZANESİ 1955 - Samuel Beckett'in Godot'yu Beklerken adlı oyunu, ilk kez
Londra'da sahnelendi.
1492 - İspanyol Engizisyonu'nun ardından, İspanya'daki yaklaşık
200.000 Sefarad Yahudisi, İspanyol İmparatorluğu ve Katolik Kilis-
esi tarafından ülkeden kovuldular, bunların büyük bir kısmı Osmanlı
İmparatorluğu tarafından kabul edilecektir.
1492 - Kristof Kolomb, İspanya'dan üç gemiyle Hindistan'a ulaşmak
ve yeni kıtalar keşfetmek amacıyla yola çıktı.
1778 - La Scala opera binası, Milano'da açıldı.
1914 - Birleşik krallık, Osmanlı İmparatorluğu'nun sipariş ettiği "Sul-
tan Osman I" ve "Reşadiye" isimli 2 zırhlı gemiye el koydu.
Hükûmetin geri istediği 4 milyon poundluk ücret ise iade edilmedi.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA’NIN Kula ilçe-
sinde arazi yolu üzerinde açık
bırakılan su vanası çukuruna
vatandaşlar tepki gösterdi.
Geçtiğimiz ay içerisinde buna
benzer bir çukura düşerek ağır
yaralanan ve hayatı kararan
bir genç kızı hatırlatan vatan-
daşlar, başka bir vatandaşa

zarar gelmeden yetkililerin bir
çözüm yolu bulmasını talep
etti. 

Kula ilçe merkezinde
elektrik kablolarının yer altına
alınması ve doğalgaz boru dö-
şeme çalışmaları dolayısıyla
açılan ve uzun süre kapatılma-
yan çukurlara bu sefer de

arazi yollarındaki açık bırakılan
çukurlar eklendi. İlçenin su so-
rununa çözüm bulmak için
arazilerde kazılan su vana çu-
kurlarında hiçbir güvenlik ön-
lemi alınmaması vatandaşlar
tarafından tepkiye neden oldu.
Geçtiğimiz ay içerisinde gece
saatlerinde elektrikli bisikleti

ile seyir halindeyken çukuru
fark etmeyip düşen ve aldığı
darbelerle ağır yaralanıp ha-
yatı kararan genç kızı hatırla-
tan vatandaşlar, başka bir
vatandaşa zarar gelmeden bu
çukurlara önlem alınmasını
talep etti. 

İHA

vatandaşlardan tepki 

MANİSA’NIN Kırkağaç ilçe-
sinde meydana gelen trafik ka-
zasında 3’ü yabancı uyruklu
toplam 4 kişi yaralandı.   

D-565 İzmir-İstanbul Kara
Yolu İlyaslar Mahallesi Mevkii
Akhisar istikameti üzerinde
seyir halinde gitmekte olan ya-
bancı uyruklu E.T.'nin (35) kul-

landığı W-741158-M plakalı
otomobil, tali yoldan ana yola
çıkan M.G.’nin (62) idaresindeki
10 EE 647 plakalı araçla çar-
pıştı.  Kazada 10 EE 647 plakalı
aracın sürücüsü M.G. ile W-
741158-M plakalı otomobilde
yolcu olarak bulunan E.T. (30),
L.T. (1) ve Y.K. (6) yaralandılar. 

Yaralılar kaza yerine gelen
112 acil ambulanslarıyla Akhi-
sar Mustafa Kirazoğlu Devlet
Hastanesine kaldırılarak tedavi
altına alındılar. 

Yaralıların sağlık durumları-
nın iyi olduğu bildirilirken, araç-
larda önemli derecede maddi
hasar meydana geldi. İHA

Trafik kazası: 3’ü yabancı uyruklu 4 yaralı  

Motosiklet bariyerlere çarptı: 1 ölü, 1 yaralı 
MANİSA’NIN Salihli ilçesinde

sürücüsünün kontrolünden çıkan
motosikletin bariyerlere çarp-
ması sonucu meydana gelen ka-
zada 1 kişi öldü, 1 kişi yaralandı. 

Kaza, Akhisar-Alaşehir yolu
Gediz Çayı mevkiinde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre, Göl-
marmara yönünden Alaşehir isti-
kametine gitmekte olan Mehmet
G. (30) yönetimindeki 45 ZC 940
plakalı motosiklet, sürücüsünün
direksiyon hâkimiyetini kaybet-
mesi sonucu refüjdeki bariyer-
lere çarptı. Çevredekilerin ihbarı
üzerine kaza yerine sağlık ve

jandarma ekipleri sevk edildi.
Kazada motosiklet sürücüsü ile
yolcu konumunda bulunan Bilal
Kırer (31) yaralandı. 

Yaralılar yapılan ilk müdaha-
lenin ardından Özel Can ile Dev-
let Hastanesine kaldırıldı.
Durumu ağır olan yaralılardan
Bilal Kırer, Salihli Devlet Hasta-
nesi’ndeki tedavisinin ardından
sevk edildiği Manisa Şehir Has-
tanesi’nde tüm müdahalelere
rağmen kurtarılamadı. 

Kaza ile ilgili soruşturma
başlatıldı. 

İHA

Tiryakisi için bir 
kötü haber daha!

PHİLİP Morris grubunda bulunan
tütün 10 lira zamlandı. 45 liradan satı-
lan tütün 55 liraya çıktı. Tekel Bayileri
Yardımlaşma Derneği Başkanı (TBYD)
Erol Dündar, fiyat listesini paylaştı.
Son dönemde sigara fiyatlarındaki ar-
tışlar devam ederken, bu kez bir si-
gara grubu, tütüne 10 TL'lik zam
yaptı. Zamla birlikte tütünün fiyatı 55
liraya çıktı. Haber Merkezi

Otluk alanda çıkan yangın 
30 dönümde etkili oldu 

MANİSA’NIN Kula ilçesinde
otluk alanda çıkan ve rüzgârın da
etkisiyle kısa sürede büyüyen
yangın, yerleşim yerine sıçrama-
dan kontrol altına alındı. 30
dönüm alanda etkili olan yan-
gında soğutma çalışmaları
devam ediyor.   

Yangın, saat 14.30 sırala-
rında Kula-Selendi eski yolu 2.
etap TOKİ konutlarının altında
bulunan otluk alanda meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre otluk
alandan alevler yükseldiğini
gören vatandaşlar durumu 112
Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi.

Kısa sürede olay yerine gelen
Manisa Büyükşehir Belediyesi’ne
bağlı Kula İtfaiye Amirliği ekipleri
yangına müdahale etti. Rüzgarın
da etkisiyle kısa sürede büyüyen
ve yaklaşık 30 dönüm alanda et-
kili olan yangın, vatandaşların da
seferber olduğu söndürme çalış-
malarıyla yerleşim yerlerine sıçra-
madan kontrol altına alındı. 

Yangın bölgesindeki so-
ğutma çalışmaları devam ediyor. 

İHA 

Açık bırakılan vana çukuruna 
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İL genelinde prestij cadde
projeleriyle yaşam alanlarına
bambaşka bir hava kazandıran
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Avni Gemicioğlu Caddesi’nde
2. etap prestij cadde düzen-
leme çalışmasını başlattı. Proje
kapsamında ilk olarak MASKİ
Genel Müdürlüğü’nce altyapı
çalışmaları gerçekleştirilen cad-
dede, şimdide üstyapı çalışma-
larına start verildi.
Gerçekleştirilecek olan 2. etap
prestij cadde düzenlemesiyle,
kaldırımlar ve aydınlatmalar ye-
nilenecek ve iki kat sıcak asfalt
çalışması yapılacak. Manisa
Büyükşehir Belediyesi Genel

Sekreter Yardımcısı Ali Öztozlu,
Fen İşleri Dairesi Başkanı Uğur
Topkaya, Yol Yapım, Bakım ve
Onarım Dairesi Başkanı Kurtu-
luş Kuruçay ve şube müdürleri
ile birlikte çalışmaları yerinde
inceledi. Arda Mahallesi Muh-
tarı Adem Arslan, mahalle sa-
kinleri ve esnaflara prestij
cadde düzenlemesi ile ilgili bil-
giler aktaran Genel Sekreter
Yardımcısı Ali Öztozlu, çalışma-
nın vatandaşlara hayırlı olma-
sını temenni etti. 

“MAnİSA’YA 
HAYIRLI OLSUn”

Prestij Cadde düzenlemesi
ile ilgili bilgiler aktaran Fen İşleri

Dairesi Başkanı Uğur Topkaya,
“Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Cengiz Ergün önderliğinde
ilimiz genelinde 17 ilçede pres-
tij cadde yapımlarına son hızla
devam ediyoruz. Avni Gemici-
oğlu Caddesi’nde kısa bir
zaman önce MASKİ Genel Mü-
dürlüğü tarafından altyapı çalış-
maları başlatılmıştı. Bugün
itibariyle altyapı çalışmaları ta-
mamlandı. Biz de prestij cadde
çalışmalarına başladık. Önce-
likle kaldırımların sökümü ile
başladık. Yol Yapım, Bakım ve
Onarım Dairesi Başkanlığı’nca
da mevcut asfaltın sökümü ya-
pıldı. En kısa zamanda kaldırım
ve aydınlatma çalışmalarımızı
tamamlayacağız. Ardından da
asfalt dökümünü gerçekleştire-
ceğiz. Yeni prestij caddemiz
Manisa’ya hayırlı olsun” ifade-
lerini kullandı. 

ÇALIŞMALARDAn
DUYDUKLARI 

MEMnUnİYETİ 
AnLATTILAR

Arda Mahalle Muhtarı Adem
Arslan ile esnaf ve vatandaşlar
da çalışmalardan duydukları
memnuniyeti ifade etti. Çalış-
malardan memnun olduklarını

belirten vatandaşlar, Başkan
Cengiz Ergün ve ekibine teşek-
kür etti. 

Arda Mahalle Muhtarı
Adem Arslan: Büyükşehir Be-
lediyesi’ne çok teşekkür ede-
rim, Cengiz Başkanımız başta
olmak üzere. Çok güzel bir
şey olacak edindiğim bilgilere
göre. Çok güzel olacak ve hal-
kımız rahat edecek inşallah,
memnunum. 

Yücel Akarsu: Yapılan her
şey çok güzeldir. Teşekkür
ederiz Cengiz Başkan’a. Sağ
olsun, çok güzel oldu kaldı-
rımlar. Yenileniyor yani. İnsan-
lar çok güzel gidişattan. Çok
güzel oldu, biz çok memnu-
nuz. 

Necip Denktaş: Çalışmalar-
dan çok memnunuz. Daha ön-
ceki çalışmaları da yerinde

inceledik. Burada da olmasın-
dan dolayı mutluyuz. Bir an
önce bitmesini bekliyoruz. Ça-
lışmalardan memnunuz. Cen-
giz Başkan’a teşekkür ederiz.
Güzel çalışmalar oldu. Büyük-

şehir olmasıyla beraber bu-
rada da bir hizmet olmasından
dolayı mutluyuz. Kendisine te-
şekkür ederiz. Teşekkür etmek
ve çay içmek için Başkanımızı
bekliyoruz. Haber merkezi

Avni Gemici’de 2. etap başladıAvni Gemici’de 2. etap başladı
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün öncülüğünde Manisa’ya prestij katan
projeleri hayata geçirmeye devam eden Manisa Büyükşehir Belediyesi, Avni Gemicioğlu
Caddesi’nde 2. etap prestij cadde düzenleme çalışmasına da başladı. Altyapı çalışmaları
tamamlanan projede üstyapı çalışmalarına da start verildi. Çalışmaları yerinde inceleyen
Genel Sekreter Yardımcısı Ali Öztozlu, mahalle sakinlerine proje hakkında bilgiler aktardı.
Vatandaşlar da çalışmalar nedeniyle Başkan Cengiz Ergün ve ekibine teşekkür etti. 

MAnİSA Büyükşehir Bele-
diyesi ve MASKİ Genel Müdür-
lüğü, tarafından ‘154 Mahalle
Projesi’ kapsamında Akhisar il-
çesine bağlı Bünyaniosmaniye
Mahallesinde alt ve üstyapı dö-
nüşümü tamamlandı. Yapılan

hizmetlerden duydukları mem-
nuniyeti ifade eden vatandaşlar
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’e teşekkür etti.

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü il geneline yaptığı yatırım-

larla mahallelerin çehresini de-
ğiştirmeye devam ediyor. Yatı-
rım ve İnşaat Dairesi Başkanlığı
bünyesinde yürütülen ‘154 Ma-
halle Projesi’ kapsamında Akhi-
sar ilçesine bağlı
Bünyaniosmaniye Mahalle-

sinde de alt ve üstyapı çalış-
maları tamamlandı. Mahallede
11 kilometrelik içme suyu ve
kanalizasyon hattını yenileyen
ekipler, 19 bin metrekare de
kilit parke taşı döşeme işine
imza attı. Ayrıca mahallede fo-
septik de inşa edilerek daha
sağlıklı bir altyapı sistemi di-
zayn edildi. Mahalle sakinleri
yapılan çalışmalardan duyduğu
memnuniyeti ifade ederek Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’e teşekkür etti.

“CEnGİZ BAŞKAnIMIZA 
TEŞEKKÜR EDERİZ”

Mahalle sakini Nuri Keskin,
“2018’de altyapımız yapıldı.
Hizmetlerden memnunuz. Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız

Cengiz Ergün’e teşekkür ede-
riz” dedi. 

Adil Aslan, “2018 yılında
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Cengiz Ergün’ün talimatla-
rıyla mahallemizin altyapı ve
üstyapı çalışmaları başarı bir
şekilde tamamlandı. Başkanı-

mıza bugüne kadar yaptığı hiz-
metlerden dolayı teşekkür ede-
riz” dedi. 

Selahattin Karahan, “Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün’e teşekkür ede-
riz, yaptığı hizmetlerden mem-
nunuz” dedi. Haber merkezi

Bünyaniosmaniye Mahallesi’nin
çehresi MASKi ile değişti

Bünyaniosmaniye Mahallesi’nin
çehresi MASKi ile değişti

MAnİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün
öncülüğünde Gölmarmara il-
çesine bağlı Hıroğlu Mahal-
lesi’nde hayata geçirilen
Arıcılık Eğitim ve Ana Arı Üre-
tim Merkezi’nde, uygulamalı
ana arı ve arı sütü eğitimi, Ma-

nisa’nın çeşitli ilçelerinden çok
sayıda kursiyerin katılımıyla
başladı. Yaklaşık 2,5 ay süre-
cek eğitim kapsamında kursi-
yerlerin, ana arının ve arı
sütünün tüm üretim aşamala-
rını uygulamalı olarak öğrene-
cekleri belirtildi.

Manisa’nın arıcılıkta ve bal
üretiminde marka bir şehir ha-
line gelmesi vizyonuyla Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün öncülü-
ğünde, Gölmarmara ilçesinde
hizmete açılan Arıcılık Eğitim
ve Ana Arı Üretim Merke-
zi’nde, yeni kurs dönemi baş-
ladı.

Kursiyerlere uygulamalı
ana arı ve arı sütü eğitimi veri-
lecek olan kursa, Manisa’nın
çeşitli ilçelerinden çok sayıda
kursiyer katılım sağladı. 

Yaklaşık 2,5 ay sürecek
olan eğitim kapsamında kursi-
yerlerin, ana arının ve arı sütü-
nün tüm üretim aşamalarını
uygulamalı olarak öğrenecek-

leri belirtildi. Tüm kursiyerlere
başarı dileklerinde bulunan
Manisa Büyükşehir Belediyesi

Kırsal Hizmetler Dairesi Baş-
kanı Yılmaz Usta, 2,5 ay süre-
cek kurs sürecinin ardından

kursiyerlerin katılım belgesi al-
maya hak kazanacaklarını
söyledi. Haber merkezi

Arıcılık Eğitim Merkezi’nde yeni dönem başladı

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Salihli ilçesine bağlı Mersinli
mahallesine daha verimli ve ke-
sintisiz içme suyu ulaştırmak
adına başladığı sondaj çalışma-
larını tamamladı.  

MASKİ Genel Müdürlüğü,
küresel ısınma ve iklim değişikli-
ğine bağlı olarak yaşanan su-
suzluk problemine rağmen il
geneline yeterli, verimli ve ke-
sintisiz içme suyu ulaştırmak
için çalışmalarını aralıksız sürdü-
rüyor. Bu kapsamda İçme Suyu
Dairesi Başkanlığı, Salihli ilçe-

sine bağlı Mersinli mahallesine
daha verimli, daha sağlıklı ve
kesintisiz içme suyu ulaştırmak
adına başladığı sondaj çalışma-
larını tamamladı. İçme Suyu
Dairesi Başkanlığından şube
müdürü İlker Kılıç çalışma saha-
sında incelemede bulundu. Ça-
lışma kapsamında deneme
pompası kurulacak ve alınan
numune teste gönderilecek ve
sonuçlar beklenecek. Olumlu
sonuç alındığı takdirde gerekli
bağlantı çalışmalarına başlana-
cak.  Haber merkezi

Mersinli’de sondaj çalışmaları tamamlandı
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Cansu MERİÇ

Manisa’nın dışına çok fazla çıkan birisi değilim…
Bu nedenle diğer illerde durum nedir bilmiyorum…
Ancak Manisa özelinde bir konu var ki dikkatimi
çeken, aracım olmamasına rağmen, trafiğe sadece
toplu ulaşımla çıkmama rağmen benim bile dikkatimi
çekti. Allah kurallara uyan sürücülerin yardımcısı
olsun.

Çok basit gibi görünen bu olay, kentin kanayan ya-
rası. Belki aklınızın ucunda bile yok bu konu. Ama
okuyunca ‘Hah, haklı bir yazı’ diyeceksiniz. 

Nedir bu konu? Konu şu: dörtlü sinyaller… Arka-
daş bizim kentte öyle bir algı var ki, aracının dörtlüle-
rini açan sürücüler, araçlarını istedikleri yere
koyabileceklerini sanıyorlar, hatta buna yolun ortası
dahil.

Bir bakıyorsun, onlarca araç arka arkaya birikmiş,
kornalar, sirenler gürültü o biçim… En öne bak, bir
araç dörtlülerini açmış, şoför ya markete girmiş, ya fa-
tura ödemeye gitmiş ya da ne bileyim işte… Keyfine
laklak yapıyor.

Ama dörtlüler yanık ya, istediği kadar durabilir.
Trafik kilitlenmiş, insanlar gideceği yere geç kalmış,
farzı misal bir ambulans gelmiş tıkalı yolda ilerleye-
memiş… Bunların bir önemi yok, çünkü şoför abi-
min/ablamın dörtlüleri açık.

Hele bir de uyarmaya kalk da al başına türlü be-
layı. ‘Kör müsün kardeşim, dörtlülerim açık. İki dakka
markete gittim, canın mı çıktı?’ 

‘Arkadaşım koca yol, tır geçer burdan, bak dörtlü-
lerim açık, demek ki işim var da durmuşum.’ Gibi gibi
birçok tartışma konusu. 

Dedim ya, benim aracım yok, trafikte sadece toplu
taşımayla seyir halindeyim. Ona rağmen buna benzer
defalarca ve çok çeşitli olaylar başıma geldi.

Hatta kavgaya varan tartışmalara şahit oldum.
Kural varsa herkes için var, buna uymak herkesin

görevi. Ne hakkın var kardeşim, diğerlerinin özgürlü-
ğünü elinden almaya. 

Ama Manisa’da şöyle bir kültür de var, bu du-
rumda o kültürün etkisi de büyük… 

O ne? Şu; evimin, işyerimin, alışveriş yaptığım
yerin kapısından çıkayım, ayağım yere değmeden
aracıma bineyim. 

Bu algıyı kıramadığımız için oluyor bu. Aman 100
metre öteye park etmesin aracını sürücülerimiz. Maa-
zallah biraz yürürler de ayakları aşınır falan.

Lütfen, biraz daha dikkat. Kendi keyfimiz için,
başkalarına çile yaşatmayalım… 

E DÖRTLÜLERİ YAKTIM YA...

EBRU
AKDEMİR

MANİSA sokaklarında, 65
yaş üstü vatandaşlarla konuşa-
rak, olası bir ‘ücretsiz binişlerin
kaldırılması’ konusunu sorduk.
Vatandaşlar, konu hakkında
söyledikleriyle adeta tek dertle-
rinin toplu taşımaya ücretsiz bi-
nişler olmadığını gün yüzüne
çıkardı. 

Vatandaşlar, halk otobüsle-
rini 65 yaş üstü kişilerin ücret-
siz kullanması uygulamasının
kaldırılmasından yana değil.
Şoför esnafının dertlerini de an-
ladıklarını belirten vatan-
daşlar, burada asıl
görevin devlete düştü-
ğünü ve gerekli des-
teği sağlanmasının
sorunların önüne ge-
çeceğini ifade etti.

“65 YAŞ ÜSTÜ
DEMEK, 

EMEKLİ DEMEK”
Görüşlerini aldığımız

soyadını vermek istemeyen
Nurettin isimli vatandaş, “Uy-
gulamanın sona erdirilmesi

doğru bir karar olmaz. 65 yaş
üstü demek emekli demek.
Emeklilerin aldığı maaş da or-
tada. 7 bin 500 TL veriliyor. Bu
para ile hangi giderini karşılasın
bir emekli.” diye konuştu. 

“FAKİR FUKARA BU 
ÜLKEYE HER ZAMAN

FEDAKARLIK YAPIYOR”
“Eğer devlet zarara uğru-

yorsa kaldırsın, yapacak bir şey
yok” diyen Mehmet Atsız,
“Fakir fukara bu ülkeye her

zaman fedakarlık yapıyor.
Kodamanlar da bağış-

lasın gariban da
bağışlar. Ben ge-
rekmediği sürece
hiç kullanmadım
ücretsiz kartımı.
Gerçekten buna
ihtiyacı olanlar

var. Şuradan şu-
raya gidemiyor

adam sen bu adamın
elinden bu hakkını nasıl

alırsın? Zaten geçim çok zor-
laşmış, her ayrı kaleme zam

geliyor. 65 yaş ve üzerine toplu
ulaşıma ücretsiz hakkı kalkarsa
vatandaşı çok zor durumu dü-
şürmüş olurlar.” şeklinde ko-
nuştu.

“GARİBAN 
ÖLMÜŞ ZATEN”

Emekli Nasir Sakır “Bugün
bir kira 8 bin, bir garibanın ay-
lığı 7 buçuk bin. 500 lira borçlu
kalıyor. Nasıl olacak? Bir Cum-
hurbaşkanı 150 bin para alıyor,
milletvekilleri 100 bine yakın
para alıyor, on tane de yandaş-
ları var. Onların aylıklarını dü-
şürsünler, fakir fukaraya ilave
etsinler.  Hiç olmazsa denkleş-
sin. Her şey denkleşmedikten

sonra Türkiye hiçbir yere vara-
maz. Gariban ölmüş zaten.
Adam bayramdan bayrama et
yüzü görüyor. Bu fakir fukara
ne yapacak? Bu adam inşaatta
çatı üstünde çalışıyor, hayatını
vermiş 7 buçuk bin alıyor daha
65 yaş üstü kişilerin ücretsiz
yolculuk hakkını ellerinden al-
maya çalışıyorlar. Bu hak
mıdır?” ifadelerini kullandı.

“SINARLAMA GETİRİLSİN 
AMA KALDIRILMASIN”

İsmini vermek istemeyen bir
vatandaş da şoförlerin de ken-
dilerine göre haklı olduğunu
ifade ederek, binişlere sınırlama
getirmenin ve biniş sayısı kadar

ücretin devlet tarafından şoför
esnafına ödeme yapılmasının
sorunu çözmeye yardımcı ola-
cağını dile getirdi.

Eczane örneğini veren bir
vatandaş da, “Nasıl ki ilaç fark-
ları yüzünden hasta ile eczacı
karşı karşıya geliyorsa, toplu
taşımada da şoförle yolcu karşı
karşıya geliyor. Ücretsiz binişle-
rin bir sınırı olsa, aylık biniş
kadar ücret, devlet tarafından
şoföre ödense ortada bir sorun
kalmaz.” dedi.

SÜREÇ NE DURUMDA?
4 Mart 2014’ten bu yana ül-

kemizde yürürlükte olan Ücret-
siz veya İndirimli Seyahat
Kartları Yönetmeliği kapsa-
mında Türk vatandaşı olan 65
yaş ve üzeri kişiler toplu ta-
şıma hizmetlerinden ücretsiz
faydalanıyor. 

Son zamanlarda yaşanan
akaryakıt fiyat artışlarının ar-
dından ulaşım maliyetlerinin
artmasıyla yaşlılara verilen üc-
retsiz ulaşım hakkının iptal

edileceği konuşuldu. 
Şoförlerin ücretsiz ulaşım

hakkı ile ilgili yasal düzenleme
talep etmelerinin üzerine gün-
deme gelen konu hem vatan-
daşı hem şoförleri huzursuz
etti. Devlet tarafından belirle-
nen kotanın ayın ilk on gü-
nünde aşılması üzerine
ücretsiz bir şekilde yolcu taşı-
dıklarını ve derhal yasal dü-
zenleme talep ettiklerini
belirtmişlerdi.

Türk vatandaşı olan altmış
beş yaş ve üzeri kişiler, demir-
yolları ve denizyollarının şehir
içi hatları ile belediyelere, be-
lediyeler tarafından kurulan
şirketlere, birlik, müessese ve
işletmelere veya belediyeler
tarafından yetki verilen özel
şahıs ya da şirketlere ait şehir
içi toplu taşıma hizmetlerinden
ücretsiz olarak yararlanma uy-
gulamasına devam ediliyor.
Yasal düzenlemenin ise ne
zaman yapılacağı merak ko-
nusu. 

Manisa 155 Nolu Özel Halk Otobüsleri Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi Başkanı Fevzi Açıkel, ücretsiz binişlerin suiistimal edildi-
ğini öne sürerek bu konuda gerekli adımları atacaklarını söyledi… Ücretiz binişlerin kaldırılacak olmasını Manisalılara sorduk

65 yaş üstü ücretsiz binişlerin
kalkmasını istemiyor
65 yaş üstü ücretsiz binişlerin
kalkmasını istemiyor

Diğer illerden ‘65 yaş üstünün ücretsiz taşınmaması’ ko-
nusunda haberler gelirken, Manisalı şoförler de devlet-
ten yeterli desteği alamamaları durumunda aynı yolu
izleyeceklerini söylüyor. Ancak bu durum, maaşı  7 bin
500 TL olan emeklileri zorlayacak gibi görünüyor.

MASKİ Genel Müdürü
Burak Aslay, Akhisar İlçe
Şefliğini ziyaret ederek ta-
mamlanan ve devam eden
projeler hakkında bilgi aldı.

Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürü Burak
Aslay Akhisar ilçesine bir
ziyaret gerçekleştirdi.
Genel Müdür Aslay’a
Genel Müdür Yardımcısı
Erman Aydınyer eşlik etti.
Büyükşehir Belediyesi Ak-
hisar Muhtarlık Hizmetleri
Şube Müdürü Murat İpek
ile de görüşen Aslay, il-
çede yürütülen çalışmalar
hakkında bilgi aldı. 

“ÇALIŞMALARIMIZI 
SÜRDÜRÜYORUZ”

Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Cengiz Er-
gün’ün liderliğinde

Manisa’yı daha yaşanılabi-
lir bir kent haline getirmek
için çalışmaların devam
ettiğini ifade eden Genel

Müdür Aslay, “Bugüne
kadar Akhisar ilçemizde
altyapıdan üstyapıya, içme
suyu depolarının tadilatın-

dan sondaj çalışmalarına,
dere temizliklerinden ıslah
çalışmalarına kadar bir-
çok önemli projeye hayat

verildi. 101 ve 154 Ma-
halle projelerimiz kapsa-
mında birçok
mahallemizin alt ve üstya-
pısını yenileyerek, modern
bir görünüme kavuştur-
duk. Sayın Başkanımız
Cengiz Ergün’ün Gediz ve
Bakırçay’ı özlenen gün-
lere kavuşturma hayaline
doğru emin adımlarla yü-
rüyor, ilçedeki atıksu
arıtma tesisimizi başarıyla
işletiyoruz. Vatandaşları-
mıza daha temiz ve sağ-
lıklı içme suyu temini için
depolarımızın bakım-ona-
rım çalışmalarını sürdürü-
yoruz. Muhtelif
mahallelerde içme suyu,
kanalizasyon ve sondaj
çalışmalarımız da hız kes-
meden devam ediyor”
dedi. Haber merkezi

MASKi Genel Müdürü Aslay, Akhisar’da

01.08.2023 tarihli
Resmî Gazetede yayınla-
nan 2023/349 sayılı Cum-
hurbaşkanlığı

Kararnamesi ile Manisa
Celal Bayar Üniversitesi
Rektörlüğüne atanan
Prof. Dr. Rana Kibar, Yük-
seköğretim Kurulu (YÖK)
Başkanlığı’nda düzenle-

nen törende Rektörlük
mazbatasını aldı. Rektör-
lük mazbatası, YÖK Baş-
kanı Prof. Dr. Erol Özvar
tarafından tevdi edilen
Rektör Prof. Dr. Rana
Kibar, Cumhurbaşkanı
Sayın Recep Tayyip Erdo-

ğan ve YÖK Başkanı Prof.
Dr. Erol Özvar’a teşekkür
ederek, “Manisa Celal
Bayar Üniversitesi’ni daha
da ileriye taşımak için tüm
paydaşlarımız ve men-
suplarımızla birlikte var
gücümüzle çalışacağız.”

İfadelerini kaydetti.
YÖK Başkanı Prof. Dr.

Erol Özvar, Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Rana
Kibar’a mazbatasını tak-
dim ederek yeni gör-
evinde başarılar diledi.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Rana Kibar “Rektörlük Mazbatasını” aldı

Rektör Kibar mazbatasını aldı

ÖZEL HABER

BURHAN
AKDEMİRBURHAN
AKDEMİR
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EMniyEt Müdürleri atama
kararnamesi Resmi Gazete’de
yayımlandı. Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın imza-
sıyla yayımlanan karara göre 52
ilin emniyet müdürü değişirken
Emniyet Genel Müdür Yardım-
cılığına ise Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele Daire
Başkanı Mahmut Çorumlu,
Samsun İl Emniyet Müdürü
Ömer Urhal, Polis Başmüfettiş-
leri Selami Yıldız ve Caner Tay-
fur atandı. Ayrıca Ankara İl
Emniyet Müdürlüğü’ne Konya İl
Emniyet Müdürü Engin Dinç,
İzmir İl Emniyet Müdürlüğü’ne
Elazığ İl Emniyet Müdürü Celal
Sel atandı. 

Söz konusu atama kararına
göre; Düzce İl Emniyet Müdürü
İbrahim Ergüder, Bartın İl Emni-
yet Müdürü Ünsal Hayal, Zon-
guldak İl Emniyet Müdürü
Sinan Ergen, Muğla İl Emniyet
Müdürü Ali Canbolat, Gazian-
tep İl Emniyet Müdürü Celal
Özcan, Kırıkkale İl Emniyet Mü-
dürü Mustafa Emre Başbuğ,
Samsun İl Emniyet Müdürü
Ahmet Arıbaş, Erzurum İl Emni-
yet Müdürü Kadir Yırtar, Denizli
İl Emniyet Müdürü Yavuz Sağ-
dıç, Rize İl Emniyet Müdürü
Murat Türesin, Bolu İl Emniyet
Müdürü Ercan Dağdeviren,
Konya İl Emniyet Müdürü Mah-
mut Karabulut, Karaman İl Em-
niyet Müdürü Ahmet Selçuk
Okumuş, Kahramanmaraş İl

Emniyet Müdürü Nurettin Gök-
duman, Manisa İl Emniyet Mü-
dürü Fahri Aktaş, Bursa İl
Emniyet Müdürü Sabit Akın
Zaimoğlu, Balıkesir İl Emniyet
Müdürü Hasan Yiğit, Bayburt İl
Emniyet Müdürü Nihat Uzun,
Gümüşhane İl Emniyet Müdürü
Taner Cömert, Kocaeli İl Emni-
yet Müdürü Faruk Karaduman,
Trabzon İl Emniyet Müdürü
Murat Esertürk, Tunceli İl Emni-
yet Müdürü Hakan Duman, Ya-
lova İl Emniyet Müdürü Salih
Gözüm, Adıyaman İl Emniyet
Müdürü Cihat Dağdeviren, Af-
yonkarahisar İl Emniyet Mü-
dürü Mahmut Ay, Ağrı İl
Emniyet Müdürü Yılmaz İpar,
Ardahan İl Emniyet Müdürü
Gökalp Şener, Artvin İl Emniyet

Müdürü Hüseyin Adatepe, Bile-
cik İl Emniyet Müdürü Beyti
Kalaycı, Bingöl İl Emniyet Mü-
dürü Şükrü Orhan, Bitlis İl Em-
niyet Müdürü Ortaç Şekeroğlu,
Çanakkale İl Emniyet Müdürü
Selim Arıcı, Çorum İl Emniyet
Müdürü Arif Pehlivan, Edirne İl
Emniyet Müdürü Onur Kara-
burun, Elazığ İl Emniyet Mü-
dürü Adnan Karayel, Hakkari İl
Emniyet Müdürü İdris Yılmaz,
Hatay İl Emniyet Müdürü
Kadir Gökce, Isparta İl Emni-
yet Müdürü Ahmet Cengiz
Koçak, Karabük İl Emniyet
Müdürü Mehmet Ali Hasan
Köse, Kars İl Emniyet Müdürü
Mehmet Ömür Saka, Kırklareli
İl Emniyet Müdürü Sinan Ça-
muroğlu, Kırşehir İl Emniyet

Müdürü Erdoğan Kartal, Ma-
latya İl Emniyet Müdürü Arif
Çankal, Mardin İl Emniyet Mü-
dürü Cebrail Buğday, Muş İl
Emniyet Müdürü Serkan Kara-
man, Ordu İl Emniyet Müdürü
Atilla Aksoy, Osmaniye İl Em-
niyet Müdürü Mehmet Sarı-
buva, Şanlıurfa İl Emniyet
Müdürü Erdem Bildirici, Uşak
İl Emniyet Müdürü Mehmet Ali
Kolcu, Yozgat İl Emniyet Mü-

dürü Recep Tecimer oldu. 
Öte yandan Emniyet Mü-

dürü değişen iller arasında
Manisa’da yer aldı.  Kararna-
meye göre Manisa İl Emniyet
Müdürlüğüne, Zonguldak İl
Emniyet Müdürlüğü görevini
yürüten Fahri Aktaş atandı.
Mevcut İl Emniyet Müdürü
Mesut Gezer ise Emniyet
Genel Müdürlüğü emrine
atandı.

Emniyet Müdürleri Kararnamesi, Resmi Gazete’de yayımlandı. Kararnameye göre Manisa İl
Emniyet Müdürlüğüne, Zonguldak Emniyet Müdürlüğü görevini yürüten Fahri Aktaş atandı

Manisa’nın yeni Emniyet
Müdürü Fahri Aktaş oldu

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Atatürk Gençlik Mer-
kezi’nde gerçekleşen Manisa
Kent Konseyi’nin Genel Ku-
rulu’nda yeni başkan Manisa’yı
Mesir’i Tanıtma ve Turizm Der-
neği Başkanı Ufuk Tanık se-
çildi. Ahmet Karadağ ise görev
süresi dolduğu için aday ol-
madı. Genel kurula Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanvekili
Mehmet Güzgülü, Manisa
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği Başkanı Hasan Geriter,
Çevre eski Bakanı Rıza Akçalı,
Manisa Büyükşehir Genel Se-

kreter Yardımcısı Ergün Aksoy,
MHP Manisa İl Başkanvekili
Muammer Babuş, daire müdür-
leri, sivil toplum kuruluşu tem-
silcileri katıldı. Genel Kurulun
Divan Başkanlığını ise Manisa
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı
Ali Filizkan yaptı. 

Manisa Kent Konseyi’nin
yeni başkanı Ufuk Tanık, Mani-
sa’ya daha fazla hizmet etmek
için bu konseyde yer aldığını
açıkladı. Tanık, “Yürütme Ku-
rulu üyelerimizle birlikte Mani-
sa’ya daha fazla değer katmak
için çalışacağız.  Herkese, her
kuruma aynı mesafede olaca-
ğız. Destekleriniz için herkese

teşekkür ediyorum. 
Kent Konseyi’nde yürütme

kurulu var. Ama önemli olan
oluşturulan komisyonlar ola-

cak. Bu komisyonlarda sivil
toplum kuruluşları, dernekler
yer alacak. Burada hemşerilik
ruhuyla bu görevi sürdürece-

ğiz. Hep birlikte bunu başara-
cağız. Manisa’mıza hizmet
noktasında çalışacağız” dedi. 

Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanvekili Mehmet
Güzgülü, Kent Konseyi’nin
yeni yönetiminde yer alan
Ufuk Tanık ve ekibine görevle-
rinde başarılar diledi. Güzgülü,
her türlü desteği vermeye
hazır olduklarını açıkladı. Güz-
gülü, Kent Konseyi’nden her-
kesin faydalanabileceğini
ifade ederek, bu oluşumda
Manisa için her alan herkese
teşekkür etti. Manisa Kent
Konseyi Başkanı Ufuk Tanık
başkanlığındaki Yürütme Ku-
rulu’nda Cüneyt Çalışır, Le-
vent Akçalı, Mert Efendioğlu,
Ozan Onağ, Işıl Palabıyık, Can
Süzen yer aldı. 

Mevcut başkan Ahmet Karadağ’ın görev süresinin dolmasından dolayı aday olmadığı genel kuralda, Manisa Kent Konseyi’nin yeni başkanı belirlendi

Manisa Kent Konseyi’ne yeni başkan!
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MerKez Bankası’nın yıl-
sonu enflasyon tahminini yüzde
22,3’ten yüzde 58’e yükseltme-
sine tepki gösteren CHP Ma-
nisa Milletvekili Ahmet Vehbi
Bakırlıoğlu, “Bu kadar fark ku-
rumun siyasi iktidarın vesayeti
altında olduğunun en büyük
göstergesidir. Yüzde 160’lık bir
yanılma kuruma olan güveni de
sarsmaktadır. Yılsonunda ger-
çek enflasyonun yüzde 58’den
çok çok daha fazla olacağını
şimdiden söylemek mümkün.”
dedi.

“eMeKlİler 
YılSonunu nASıl
getİreCeKler?”

Toplumun tüm kesimleri gibi
emeklilerin de büyük zarar gö-
receğini ifade eden Bakırlıoğlu,
“Maaşı 7.500 liranın üzerinde
olan emeklilere yüzde 25 zam
verildi. Kök maaşı, yüzde 25 ar-

tışla 7.500 liranın altında kalan
emekliler ise zam alamadı.
TÜİK tarafından 6 aylık enflas-
yon yüzde 19,77 olarak
açıklanmıştı. Merkez
Bankası’na göre 2023
Temmuz-Aralık dö-
neminde emeklinin
yediği, içtiği, tü-
kettiği her şeye
yüzde 31,9 daha
zam geleceğini
gösteriyor. Bu du-
rumda hiç zam ala-
mayan ve yüzde 25
zamma mahkûm edilen
emekliler ay sonunu getiremi-
yorlar, yılsonunu nasıl getire-
cekler?” diye konuştu.

“eMeKlİlere
SeYYAnen zAM 
VerİlMelİdİr”

Akaryakıta gelen zamlar ve
döviz kurunun yükselmesi iğ-
neden ipliğe her şeye zam gel-
mesi olarak değerlendiren

Bakırlıoğlu, “Verilen üç kuruş
zam zaten geldiği gibi gitti.
Bakın AK Parti iktidara geldi-

ğinde en düşük memur
emekli maaşı, asgari üc-

retin iki katıydı. En
düşük SSK ve Bağ-
Kur emekli maaşı
asgari ücretin üze-
rindeydi. Bugün as-
gari ücret 11.402
lira, en düşük
emekli maaşı 7.500

lira. CHP olarak her
zaman söylediğimiz

gibi, en düşük emekli
maaşı asgari ücretin altında ol-
mamalıdır. Bu şartlar altında
yaz döneminde Meclisin çalış-
ması gerektiğini söyledik. Fakat
olmadı. Ekim ayında Meclis
açıldığında ilk işimiz emeklilere
seyyanen zam verilmesi olma-
lıdır.” dedi

Ek bütçe görüşmeleri sıra-
sında enflasyonun tahminler-

den kat kat daha fazla olaca-
ğını söylediklerini belirten Ba-
kırlıoğlu, sözlerini şöyle sürdü:

“KDV ve ÖTV gelirlerindeki
artış, enflasyonun en önemli
habercisiydi. İktidar yıl so-
nunda enflasyonun yüksek
olacağını biliyordu. Sadece
enflasyonu düşük göstererek
emekli maaş artışlarını yüzde

25 ile sınırlı tuttular, bazıları hiç
zam alamadı. Emekli zamların-
dan sonra enflasyon tahminini
yükselttiler. Bir taraftan ÖTV
artırıyorsunuz, KDV artırıyorsu-
nuz, yeni ek vergiler getiriyor-
sunuz, harçlar getiriyorsunuz,
öbür taraftan bu kur korumalı
mevduattan ciddi paralar ka-
zananlardan vergi almayacak-

sınız, sonra enflasyon yüzde
22,3 olacak. Yani faturayı gene
bu ülkenin emekçilerine,
emeklilerine, bu ülkenin sabit
gelirlilerine yıkacaksınız. En-
flasyonun düşmesini bekleye-
ceksiniz. Buna kendileri bile
inanmadılar ki enflasyon tah-
minini yüzde 160 artırarak,
yüzde 58’e yükselttiler.”

Merkez Bankası’nın enflasyon tahminini revize edilerek yüzde 58’e yükseltmesine CHP Manisa Milletvekili Ahmet Vehbi Bakır-
lıoğlu’ndan tepki geldi. CHP Manisa Milletvekili Bakırlıoğlu, emeklileri enflasyon altında ezilmeye mahkum ettiğini söyledi

CHP’li vekilden Merkez Bankası’na
enflasyon tahmini tepkisi
CHP’li vekilden Merkez Bankası’na
enflasyon tahmini tepkisi

MArKetlerİn piyasaya
süreceği her poşet karşılı-
ğında devlete ödeyeceği tuta-
rın 38,5 kuruş olarak devam
etmesi kararlaştırıldı. Böylece,
tüketicilerin poşete ödeyeceği
tutar da 25 kuruşta sabit kaldı.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığınca hazır-
lanan 2872 sayılı Çevre Ka-
nunu uyarınca 1 Ağustos
2023'den itibaren alınacak
geri kazanım katılım payı tu-
tarlarına ilişkin Cumhurbaş-
kanı Kararı, Resmi Gazete'de
yayımlandı.

Buna göre, marketlerin pi-
yasaya süreceği her poşet

karşılığında devlete ödeyeceği
tutarın 38,5 kuruş olarak
devam etmesi kararlaştırıldı.
Böylece, tüketicilerin poşete
ödeyeceği tutar da 25 kuruşta
sabit kaldı.

Lastik, akümülatör, pil, ma-
deni yağ, elektrikli ve elektro-
nik eşya, ilaç, plastik, cam,
metal, ahşap, kompozit am-
balajları için geri kazanım katı-
lım payı tutarlarında da
düzenleme yapıldı. Çevre, Şe-
hircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığınca hazırlanan 2872
sayılı Çevre Kanunu uyarınca
1 Ağustos 2023'den itibaren
alınacak geri kazanım katılım

payı tutarlarına ilişkin Cumhur-
başkanı Kararı, Resmi Gaze-
te'de yayımlandı.

Buna göre, marketlerin pi-
yasaya süreceği her poşet
karşılığında devlete ödeyeceği
tutarın 38,5 kuruş olarak
devam etmesi kararlaştırıldı.
Böylece, tüketicilerin poşete
ödeyeceği tutar da 25 kuruşta
sabit kaldı.

Lastik, akümülatör, pil, ma-
deni yağ, elektrikli ve elektro-
nik eşya, ilaç, plastik, cam,
metal, ahşap, kompozit am-
balajları için geri kazanım katı-
lım payı tutarlarında da
düzenleme yapıldı. AA

Plastik poşet ücreti 25 kuruşta sabit kaldı

MAnİSA’nın Alaşehir Bele-
diyesi tarafından ilçe sokakları-
nın her daim temiz görünmesi
amacıyla çöp sıkıştırma araçları
gündüz ve gece vardiyasında
çalıştırılırken, çevre temizlik
personeli 87 mahalle genelinde
anayollar ve sokaklarda temiz-
lik yapıyor.   

Alaşehir Belediyesi Temizlik
İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekip-
ler tarafından ilçe genelinde te-
mizlik çalışması aralıksız
yürütülüyor. Şehir merkezi
başta olmak üzere ana cadde-
ler, sokaklar ve mahallelerde
genel temizlik çalışmalarını yü-
rüten ekipler, vatandaşları da
bilinçli olma noktasında uyarı-
yor. İlçe genelinde çalışmaları
titizlikle yürüten ekipler, çift var-
diyalı olarak çalışıyor. Çöp sı-
kıştırma araçları gündüz ve
gece vardiyasında çalışırken,

çevre temizlik personeli 87 ma-
halle genelinde anayollar ve so-
kaklarda temizlik yapıyor.
Ayrıca her mahallede görevlen-
dirilen temizlik elamanları da
sorumluluk bölgelerinde dü-
zenli olarak temizlik yapıyor. 

Çalışmalar hakkında bilgi
veren Alaşehir Belediye Baş-
kanı Ahmet Öküzcüoğlu, “Şeh-
rimiz temizlik personelimizin
aralıksız çalışmaları sonucunda
her zaman temiz olacak. Te-
mizlik İşleri Birimine bağlı ekip-
lerimiz genel temizlik
çalışmalarının yanında ana
caddeler ve ara caddelere ye-
teri kadar görevli vererek şehri-
nizin sürekli temiz kalmasını
sağlamaktalar. Şehrimiz parkla-
rıyla ve caddeleriyle örnek bir
şehir olmaya devam edecektir.
Birim amirlerimiz başta olmak
üzere tüm temizlik görevlilerine

teşekkür ediyorum. Vatandaş-
larımız da imkanları ölçüsünde
temizlik görevlilerimize destek
olmalarını temenni ediyoruz”
dedi. 

Vatandaşlara da bir uya-
rıda bulunan Başkan Öküzcü-
oğlu, "Her mahalle ve
caddemizde yeteri kadar çöp
bidonları mevcut. Çöplerimizi
mutlaka çöp bidonlarına atalım.
Ayrıca çöplerin içinde bulunan
cam ve pil artıklarını aynı çöp
bidonuna atmayalım. Pillerin
patlama, camların sokak hay-
vanlarını ve geri dönüşüm çalı-
şanlarını yaralama ihtimali var.
Bu nedenle çöpleri ayrıştırarak,
pilleri ve cam artıklarını geri dö-
nüşüm kumbaralarına atalım.
Geri dönüşümü olan atıkların
çöp konteynerlerine değil, cam
atıkları ilçemizde bulunan cam
atık geri dönüşüm kumbarala-

rına, tekstil kıyafet atıklarınızı
tekstil kumbaralarına pil ve atık
yağlar için temizlik işler şanti-

yemizde bulunan birinci sınıf
atık getirme merkezine getire-
bilirlerse atıklarımızı daha sağ-

lıklı olarak değerlendirerek, is-
rafı da önlemiş oluruz" diye ko-
nuştu.  İHA

Alaşehir’de her caddeye temizlik ekibi 

MASKİ Genel Müdürlüğü,
154 Mahalle Projesi kapsa-
mında Şehzadeler ilçesine
bağlı Yenimahmudiye mahalle-
sinde altyapı çalışmalarını ta-
mamlamasının ardından kilit

parke taş döşeme işine baş-
ladı. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, 154 Mahalle Projesi kap-
samında yatırımlarına devam

ediyor. Yatırım ve İnşaat Dairesi
Başkanlığı bünyesinde yürütü-
len projeyle Şehzadeler’in Yeni-
mahmudiye mahallesinde 3,5
kilometrelik altyapı çalışmaları
tamamlandı. Mahallede abone

bağlantıları da tamamlanma
noktasına geldi. Altyapının ar-
dından mahallede 7 bin 500
metrekarelik kilit parke taş dö-
şeme işine start verildi. Evsel
nitelikli atıksu problemi yaşan-
maması için foseptiklerin de
montajı yapıldı.

“Cengİz 
BAşKAnıMızdAn 

çoK MeMnunuz”
Mahalle Muhtarı Osman

Yüksel, “Çok kısa bir sürede
altyapımız bitti. Abone bağlan-
tıları devam ediyor. Üstyapı-
mıza da başlandı. O da
herhalde 15 gün içinde bitecek.
Çok memnunuz. Yapanlara, bu
işe yardımcı olan herkese te-
şekkür ederiz. Cengiz Başkanı-
mız sağ olsun. Ne diyeceğimizi

bilmiyoruz. İşler bitince ziyare-
tine gideceğiz. Cengiz Başka-
nımızdan çok memnunuz. 50
hanelik bir köye hiç böyle bir

yatırım beklemiyorduk. Bu hiz-
metleri bizlere verdiği için ken-
disine çok teşekkür ediyoruz”
dedi.  Haber Merkezi

Yenimahmudiye’de üstyapıya başlandıYenimahmudiye’de üstyapıya başlandı
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PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI

ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

3 Aylık: 250 TL 6 Aylık: 450 TL
Yıllık   : 800 TL ZAYi iLANI: 200 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1000 TL   + KDV 1400 TL  +KDV
YARIM 1400 TL   + KDV 2000 TL + KDV
TAM 2100 TL   + KDV 3500 TL + KDV

SÜRMANŞET
1700 TL + KDV

LOGO YANI
700 TL + KDV

LOGO ALTI
1000 TL + KDV
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İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 70,00 TL

Otomotiv piyasasında oluşturulan köpük kalkacak

TİCARET Bakanlığı tarafın-
dan ikinci el araç piyasasına
yönelik yapılan açıklamada,
“Ağustos-eylül aylarına kadar
otomotiv piyasasında oluşturu-
lan köpüğün kalkmaya başla-
yacağı sonucuna varıldı”
denildi.

Ticaret Bakanlığı, ikinci el
araç piyasasına yönelik açıkla-

malarda bulundu. Bakanlığın
sosyal medya hesabı üzerinden
yapılan açıklamada, ikinci el
araç piyasasındaki köpüğün
eylül aylarına kadar kalkmaya
başlayacağı ve vatandaşları
mağdur edenlere karşı yasal
yaptırımlar devreye alınarak,
ilave başka tedbirler ve düzen-
lemelerin hayata geçirileceği

duyuruldu. Açıklamada şu ifa-
delere yer verildi:

“Sayın Bakanımız Prof. Dr.
Ömer Bolat Bey’in kabinenin
açıklandığı ilk gün itibarıyla tali-
matları doğrultusunda otomotiv
sektörü konusunda çalışmalara
hızla başlanılmıştır. Sayın baka-
nımızın başkanlığında otomotiv
sektörü ve tüm paydaşlarının

katılımıyla birçok istişare ve
toplantı yapılarak, sektör tem-
silcilerinin önerileri dikkate alı-
nıp değerlendirmeler yapıldı.
Bu değerlendirmeler sonu-
cunda ağustos-eylül aylarına
kadar otomotiv piyasasında
oluşturulan köpüğün kalkmaya
başlayacağı sonucuna varıldı.
Bakanlığımız nezdinde yapılan
çalışmalar sonucunda başta in-
ternet siteleri ilanları, galerilerin
sıfır ve ikinci eldeki çalışmaları
dahil ve en çok da şahsi ilanla-
rın içeriğiyle ilgili birçok düzen-
leme yapıldı, stokçuluğa ciddi
darbe indirecek düzenlemeler
uygulamaya konuldu. Bugün
geldiğimiz noktada ise son dü-
zenlememiz olan araç alım satı-
mında kural ihlalinde araç
başına 300 bin lira idari para
cezası uygulamasıyla birlikte,
kanun dışı ilan sayılarında ciddi
düşüş sağlanmıştır. Bu düzen-
lemelerin etkisiyle araç satışla-
rının oto pazara yönelmeye
başladığı, bununla birlikte va-
tandaşlarımızda fiyatların dü-
şüşe geçeceği beklentisi ağırlık

kazandığından bu aşamada
ikinci el araç alım satımında ya-
vaşlama olduğu görülmüştür.
Bu düzelme ve yatay seyir sü-
recinin fiyatlar düşene kadar bir
süre daha böyle devam ede-
ceği umulmaktadır."

“İLAVE BAŞKA TEDBİR-
LER VE DÜZENLEMELER
HEMEN HAYATA GEÇİRİLE-
CEKTİR”

Vatandaşı mağdur eden
araç satıcılarına yönelik yeni
düzenlemelerin getirileceği be-
lirtilen açıklamada, “Öte yan-
dan bu düzenlemelerimiz
galerilerde sıfır otomobillere
ulaşım sorununu da ortadan
kaldırmıştır. İyi niyetli ve ticaret
etiğine uygun hareket etmeyen
oto satıcılarının piyasayı mani-
püle etmesi ve sayılarının da bir
hayli fazla olması sebebiyle
fiyat normalleşmeleri bir süreç
içinde gerçekleşmektedir. Yük-
sek kar alışkanlıklarını terk et-
meye direnenlere rağmen
fiyatlar 3 haftadır artış göster-
memekte, süreç şu anda plan-
ladığımız şekilde ilerlemekte ve

yer yer fiyatlarda düşüşler de
gözlemlenmektedir. Vatandaş-
larımızdan beklentimiz yasadışı
yollara tevessül eden oto satı-
cısı şahıs ya da kuruluşları Ba-
kanlığımızın ilgili birimlerine
bildirmeleri, kimseye hiçbir ko-
şulda hukuki güvence olmadan
nakdi olarak fazladan para ver-
memeleri, piyasayı kışkırtan ki-
şilere alan açmamalarıdır.
Herkes kurallara riayet etti-
ğinde ve fırsatçılara prim veril-
mediğinde otomotiv
sektöründe oluşan yapay so-
runlar çözüme kavuşturulacak-
tır. Bu sayede vatandaşlarımızın
arzu ettiği şartlar tekrar oluşa-
caktır. Ticaret Bakanlığı olarak
otomotiv sektörü ve diğer tüm
ticari alanlarda piyasa bozucu
faaliyetleri dikkatle takip et-
meye devam edeceğiz. Vatan-
daşlarımızı mağdur edenlere
karşı yasal yaptırımlar devreye
alınacak, ilave başka tedbirler
ve düzenlemeler hemen hayata
geçirilecektir” ifadeleri kulla-
nıldı.

İHA

Türk iş adamları Mısır'a vize sorununun çözülmesinden memnun
MISIR Ticaret ve Sanayi

Bakanı Ahmed Samir Saleh,
Mısır hükümetinin Türk vatan-
daşlarına vize kolaylığı getirdi-
ğini belirtti. Türkiye Odalar ve
Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı
Rifat Hısarcıklıoğlu, Mısır hükü-
metinin vize konusunda iş dün-
yasını rahatlatmasından dolayı
teşekkür ederek, “Yatırımcıları-
mızın teknik personellerine ça-
lışma izni almasında yaşadığı
zorluğa ilişkin müjdeyi bana
verdiniz” dedi.

Mısır Sanayi ve Ticaret Ba-
kanı Ahmed Samir Saleh baş-
kanlığındaki heyet, TOBB
Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu
başkanlığındaki Türk heyeti ile
Türkiye-Mısır Yuvarlak Masa
Toplantısı’nda bir araya geldi.
Mısır heyetinde İskenderiye Ti-
caret Odası Başkanı Ahmed Al
Wakeel ve Mısır Sanayiler Fe-
derasyonu Başkanı Mohamed
Al-Sewedy de yer aldı. TOBB
İkiz Kuleler’de basına kapalı
toplantıda iki ülkenin karşılıklı
ticarette atacakları adımlar, ti-
caret hacminin nasıl geliştirile-
ceği gibi konular ele alındı.
Daha sonra Hisarcıklıoğlu ve
Saleh basın toplantısı düzen-

ledi.
TOBB Başkanı Rifat Hisar-

cıklıoğlu, Türkiye ile Mısır ara-
sındaki diplomatik ilişkilerin
büyükelçilik seviyesine çıkarıl-
masından Türk iş dünyası ola-
rak mutlu ve memnun
olduklarını dile getirerek, “40’ı
büyük ölçekli olmak üzere 200
firmamız Mısır’da iş yapmakta-
dır, ihracat gerçekleştirmekte-
dirler. Mısır’ın en önemli tekstil
ihracatçıları arasında Türk fir-
malarının olmasından gurur du-
yuyoruz. 100 bin civarında
Mısırlı kardeşimizi istihdam et-
mekten çok mutluyuz” diye ko-
nuştu.

“MISIR, ÜLKEMİZİN EN 
BÜYÜK TİCARET 
ORTAKLARINDANDIR”
Türkiye ile Mısır arasında

serbest ticaret anlaşması bu-
lunduğunu hatırlatan Hisarcıklı-
oğlu, “Mısır, ülkemizin en büyük
ticaret ortaklarındandır. 2022
yılında ticaret hacmimiz 10 mil-
yar dolar düzeyine geldi. İnşal-
lah hedefimiz karşılıklı ticaretin
20 milyar dolar seviyesine çe-
kilmesidir. Türkiye, Mısır’ın en
büyük ihracat pazarları arasın-
dadır. Aynı zamanda Türkiye,

Mısır gazını satın alan en
önemli müşteriler arasındadır”
dedi.

“İSKENDERİYE’YE OLAN 
RO-RO SEFERLERİNİN 
TEKRAR 
YENİLENMESİNE İHTİYAÇ 
VAR”
2012’de başlayan ve

2015’te sona eren Mersin-İs-
kenderun üzerinden İskenderi-
ye’ye Ro-Ro seferleri olduğunu
hatırlatan Hisarcıklıoğlu, “Bun-
lar 2015 yılında kesildi. Tekrar
bunun yenilenmesine ihtiyaç
var. Bunun tekrar açılması ikili
ticaretimizi ve üçüncü ülkeler-
deki birlikte iş yapmamızı ko-
laylaştırıyordu. Kardeşim El
Vekil ile başlattığımız bu uygu-
lamanın devam etmesi için an-
laşmanın yenilenmesi, hem
Türkiye ve hem de Mısır’a
fayda sağlayacak” değerlendir-
mesini yaptı.

Hisarcıklıoğlu, Mısır hükü-
metinin vize konusunda iş dün-
yasını rahatlatmasından dolayı
teşekkür ederek, “Geçmişte
üretici kayıt sistemi gibi sorun-
lara çözüm bulunmasında Mı-
sırlı makamlar her zaman bize
yardımcı oldu. Yatırımcılarımızın

problemlerinden biri şudur: ya-
tırımcılarımız, teknik personelle-
rine çalışma izni almasında
zorluklar yaşıyor. Bu müjdeyi
bana verdiniz” dedi.

Mısır Ticaret ve Sanayi Ba-
kanı Ahmed Samir Saleh ise
Türk yetkililerle yaptıkları buluş-
maların yeni bir çıkış noktası
oluşturmasını istediklerini belir-
terek, “Bu şirketleri, iş adamları
arasındaki karşılıklı iş birliğini
daha da artırarak iki ülkenin is-
teklerini yerine getirerek ticaret
hacminin artırılmasını diliyoruz.
Bu sabah Ticaret Bakanı Ömer
Bolat ile görüştük. Toplantı-
mızda iki ülkenin ekonomik ve
ticari ilişkilerinin daha da geliş-
tirilmesi için önümüzdeki dö-
nemde isteklerimizi dile getirdik
ve birçok önemli konuyu ele
aldık. Bu iletişimin devam etti-
rilmesi ve aynı zamanda ticaret
hacminin artırılmasını dile getir-
dik. Dünyadaki ekonomik
durum bazı zorlukları oluştur-
maktadır. Özellikle her iki tara-
fın da iş insanları için bu söz
konusu oluyor. Bugünkü buluş-
madan istifade ederek, siyasi li-
derliğimizin bütün bu
zorlukların bertaraf edilmesi için

istekli olduğumuzu ifade etmek
istiyorum” dedi.

“EN BÜYÜK 
ENGELLERDEN BİRİ 
VİZEYDİ, BUNU KOLAY 
HALE GETİRDİK”
Saleh, Mısır hükümetinin

Türk vatandaşların giriş vizele-
rini kolay hale getirdiğini belir-
terek, şu ifadelere yer verdi:

“Bu durum daha önce iş in-
sanları için zorluklar oluşturu-
yordu. En büyük engellerden
biriydi ve yatırım ilişkilerinin
geliştirilmesini engelliyordu.
Geçtiğimiz yıllarda Mısır ve
Türkiye arasındaki ticaret
hacmi 10 milyar dolara ulaştı.
Bu daha önce ulaşamadığımız
bir rakamdı. Özellikle var olan
ekonomik zorluklara rağmen
bu gerçekleştirildi. Ancak bu

iki tarafın beklentisini karşıla-
yamadı. Daha fazla ve iyi şe-
kilde iki ülkenin var olan
imkanları kullanması gerekiyor.
Ayrıca Mısır’daki 790’dan fazla
Türk şirketi yatırım gerçekleş-
tirmekten memnun.  

2022 yılında Türk firmalar
çok başarılı oldu. Bir alanda
kimyevi sanayi, gıda, mühen-
dislik ve araba sanayii ala-
nında bunu gerçekleştirebiliriz.
Aynı zamanda Türkiye ile iş
birliğimizi geliştirmek istiyoruz.
Türkiye ile aramızda ortak bir
tarih var. Aynı zamanda her iki
halkı birbirine bağlayan sıkı
bağlar mevcuttur.”

Toplantı, Türk heyetinin
Mısır heyetine yaptığı sunumla
basına kapalı şekilde devam
etti. İHA

Otelcilik sektörü yeni yapılacak düzenlemeleri bekliyor
OTELCİLİK sektörü, günlük

kiralık evlerle ilgili yapılacak dü-
zenlemeleri bekliyor. Sektör, yapı-
lacak düzenlemelerle eşit şartların
oluşmasını istiyor. Kişibaşı gecelik
harcamaların 100 dolara yüksel-

diği ilk 6 ayda geceleme sayıların-
daki gerilemenin günlük kiralık
evlere olan yönelimden kaynak-
landığı düşünülüyor.

Kültür ve Turizm Bakanı Meh-
met Nuri Ersoy, 2023 yılı ilk 6 aylık
turizm verilerini açıkladı. Geçen
yılın aynı döneminde 10,5 olan
gecelik konaklama 9,9 geceye
geriledi. Kişi başı gecelik harcama

yüzde 11,9 artarak 99,9 dolara
yükseldi. 2017 yılında 62 dolara
kadar düşen kişi başı gecelik geliri
100 dolara yaklaştı.

Bu gelişmelere ek olarak
Bakan Ersoy, günlük kiralık ev ki-
ralamaları yapanlara belli yüküm-
lülüklerin getirileceğini,
uygulamanın dünyadaki örnekleri
gibi yapılacağını açıkladı. Turizm
sektörünün en önemli ayakların-
dan olan otel yönetimleri bu açık-
lamalardan memnun oldular.

"GÜNLÜK KİRALAMALAR
SEKTÖRÜMÜZE DARBE VU-
RUYOR"

Günlük kiralamaların otelcilik
sektörünü olumsuz etkilediğinin
altını çizen üst düzey yönetici
Mehmet Aksekili, “Otele gelen
müşteriler yaz aylarında genelde
tatil için geliyorlar fakat kışın ise iş
ve sağlık turizmi için geliyorlar.
Günlük kiralamalar sektörümüze
darbe vuruyor. Özellikle kalabalık
aileler günlük kiralamaları seçiyor.
Biz otelciler olarak günlük kira-
lama yapanlarla şartlarımızın eşit
olmasını istiyoruz. Biz otelciler
olarak yükümlülüklerimizi yerine

getiriyoruz. Onlarında aynı yü-
kümlülükleri yerine getirmesini
talep ediyoruz” dedi.

İstanbul’da otel dolulukların
beklenildiği seviyede olmadığını
söyleyen Aksekili, “Şu an İstan-
bul’da otellerde doluluk oranı
yüzde 50 civarında. Gelecek ay-
larda da doluluk oranının bu ra-
kamlarda kalacağını öngörüyoruz.
Kültür Bakanımızın belirttiği gibi
şu anda kişi başı günlük harcama
99 dolar civarında. 

Bu durum biraz daha böyle
devam edecek. Normalde gelen
turistler genelde 4 gün konaklı-
yordu şimdi ise ortalama 2 gün
konaklıyorlar. Bu yıl genelde ağır-
lıklı olarak Orta Doğu ve Avru-
pa’daki gurbetçi
vatandaşlarımızın talebi oluyor.
Bizim beklentimiz Avrupa’dan
daha çok turist çekmekti fakat
genel anlamda bu ivmeyi sektör
olarak yakalayamadık” şeklinde
konuştu. İHA
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Kanyonları ile ünlü Pınarbaşı 
2022’deki turist sayısını geçti

Kendinizi kandırmakla sakinleştirmenin aynı şey olmadığını
bilmelisiniz. Bunu fark etmeye, fark ettiklerinizi deneyimle-
meye direnç göstermekle sadece zamanınızı değil hayatı-
nızdaki insanları ve imkanları da kaybedebilirsiniz.

İşinize odaklanmak isterken çevresel faktörlerin ya da
farklı gündemlerin ortaya çıkışı sizi zorlayabilir.  Önyargılı
olmak, kendi fikrinizde diretmek yerine çalışma ortamını-
zın ihtiyaçlarını ve durumunu anlamaya çalışmalısınız.

Hayatta her şeyin zıttı ile var olduğunu unutmamalısı-
nız. Bugün eleştirdiğiniz ya da uyum sağlamakta zor-
landığınız konuların seçimlerinizde etkili olabileceğini
düşünmelisiniz. 

Bazı şeylerin sandığınız gibi olmaması karşısında artık nasıl bir
duruş sergilemeniz gerektiğini düşünmelisiniz. Parasal ve sağ-
lıkla ilgili konularda dikkatli adım atarak kararlarınızı aceleyle ya
da sadece duygularla almamaya özen gösterebilirsiniz.

Mantıklı olan ve ihtiyacınız olan arasında bir seçim yapmanız
gerekebilir. İkili ilişkilerinizde sizi memnun edecek, ileriye ta-
şıyacak ve karşılıklı olarak iyi hissetmeyi sağlayacak olan ne
ise onu görmekten kaçmamalısınız.

Rutinlerinizi değiştirmekten hoşlanmıyor olabilirsi-
niz. Ancak bireysel ve sosyal alanlarda zorluk yaşa-
dığınızda çözüm bulmak için bu rutinlerin
değişimine ihtiyaç duyabilirsiniz.

Psikolojik olarak yorgun ve isteksiz olsanız da bu sizi ha-
yatınızdan, hayatınızın değerlerinden koparmamalıdır.
Bugün içinizden gelen sesle yüzleşmeyi tercih ettiğinizde
günü daha rahat geçirebilirsiniz.

insanlarla olan ilişkilerinizi yeniden gözden geçirmeden önce
o insanların yaşadığı süreçler hakkında da bilgi sahibi olmalı-
sınız. Açık bir dil kullanmak tüm sorunları çözebileceği gibi
bazı fikir birliklerinin doğmasına da yardımcı olabilir.

Ev ve iş düzeninizi etkileyen durumlar söz konusu olabilir, mual-
lakta olan konuları netleştirmeye çalışabilirsiniz. Olumlu ya da
olumsuz bir tepki vermeden önce hem ailenizi/eşinizi hem de
çalışma arkadaşlarınızı doğru anladığınızdan emin olmalısınız. 

Ekonomik konularda belirlediğiniz planın dışına çık-
makta zorlanabilirsiniz. Hukuksal ya da ticari konula-
rın gündeme gelmesi ya da bu konularla ilgili geri
dönüşlerin olması size yeni bir plan yaptırabilir. 

Yaşamın mayasını dışarıda ararken bunu kendinizde bulabi-
lirsiniz. Tek bir noktadan bir çizgi oluşmayacağı için hayatı-
nızın maddi ve manevi bütün noktalarını hizaya getirmek
için çaba göstermelisiniz.

Bir şeyleri değiştirmek ve ilişkilerde kendinizi daha
iyi gösterebilmek adına emek verebilirsiniz. Bunu
yapamadığınızda kişisel durumlar kadar çevresel
faktörlere de kafa yorabilirsiniz. 

DünYanın en derin ikinci kanyonu olarak gös-
terilen Valla Kanyonu ve kayalara çivilerle monte
edilen 3 kilometrelik ahşap platformdan geçilebilen
Horma Kanyonu ile 10 metreden dökülen Ilıca Şela-
lesi her yıl daha çok misafir ağırlıyor.

Zarı Çayı'nın yüzyılları bulan yolculuğu sırasında
oluşturduğu ve doğal akvaryumu anımsatan Horma
Kanyonu, dünyanın en derin ikinci kanyonu olarak
gösterilen Valla Kanyonu, dünyanın en büyük dör-
düncü mağarası olduğu belirtilen Ilgarini Mağarası
ile Ilıca Şelalesi'nin bulunduğu Pınarbaşı'nı, geçen
yıl yerli ve yabancı yaklaşık 150 bin kişi ziyaret etti.
Derinliği yer yer 1200 metreyi bulan ve birçok risk
barındırması nedeniyle geçişi en zor kanyonlar ara-
sında gösterilen yaklaşık 12 kilometrelik Valla Kan-
yonu, seyir teraslarıyla ziyaretçilere doğal
güzellikleri izleme fırsatı sunuyor.

Kanyonun Kerte Seyir Terası'nın bulunduğu
alana 10 metre yüksekliğinde, 20 metre ayak geniş-
liğinde çelik profil üzerine yapılan "dev uçurum sa-
lıncağı" da tamamlandı.

Horma Kanyonu ise son olarak kayalara çivilerle
monte edilen 3 kilometrelik ahşap platformla bir
ucundan diğer ucuna kadar yürüyerek geçilebilir
hale getirildi. Ahşap platformdan geçerken kanyo-
nun tüm güzellikleri görülebiliyor. Kanyon girişine
yapılan sosyal alanlar da ziyaretçilerin dinlenmesine
imkan sağlıyor.

Horma'yı geçtikten sonra Ilıca Şelalesi'ne ulaşan
suyun 10 metre yükseklikten dökülmesiyle oluşan
doğal havuz, özellikle yaz günlerinde serinlemek is-
teyenlerden yoğun ilgi görüyor. Şelale, yaz kış ziya-
retçilerine görsel şölen sunuyor.

Pınarbaşı Belediye Başkanı Şenol Yaşar, Pınar-
başı'nın turizmde bölgenin amiral gemisi olduğunu
söyledi. Bölgenin kanyonları ile ünlü olduğuna işa-
ret eden Yaşar, "Kanyon görmek için Amerika'nın
Arizona kentine gitmeye gerek yok. Türkiye'de Kas-
tamonu'nun Pınarbaşı ilçesinde çok daha iyisini gö-
rebilirsiniz demiştik. Bugün artık Kastamonu
turizminin amiral gemisi Pınarbaşı sözünü de insan-
lara kabul ettirdik." dedi.

Yoğun bir Kurban Bayramı'nı geride bıraktıklarını
ifade eden Yaşar, "Horma Kanyonu'na 9 günlük
Kurban Bayramı'nda 60 bin ziyaretçi geldi. Sezonu
ramazan ayında açmıştık. Dört aylık süreçte geçen
seneki rakamı yakaladık. Sezonun bitmesine daha
4 ay var. Bununla birlikte geçen seneki rakamın çok
daha üzerine çıkacağımızı ümit ediyoruz." diye ko-
nuştu. Bölgede yapılan yatırımlardan da bahseden
Yaşar, şöyle devam etti:

"Valla Kanyonu burgulu terasın yer aldığı Murat-
başı köyü yolunun yapımı devam ediyor. Türkiye'nin
hiçbir yerinde görmeyeceğiniz 650 metre derinliğe
denk gelecek bir yerde dev uçurum salıncağı ve
cam teras yapıldı. Önümüzdeki günlerde işletme
ihalesi yapılıp hizmete girecek. Buranın açılmasıyla
ziyaretçi sayısı daha da artacak. Horma Kanyonu,
Muratbaşı'ndaki Valla burgulu terasıyla, Kerte Seyir
Terasının olduğu yerdeki dev uçurum salıncağıyla
Pınarbaşı ziyaretçi akınına uğramaya devam ede-
cek." aa

manisa'nın Şehza-
deler Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik, Yukarı
Çobanisa Mahallesi'nde
43 dönümlük alanda ya-
pacakları mesire alanının
ücretsiz olacağını söyledi.
Şehzadeler Belediyesi
Ağustos ayı meclis toplan-
tısının ilk oturumu yapıldı.
18 gündem maddesinin
görüşüldüğü oturumda
Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Ömer Faruk Çelik,
belediyenin Temmuz
ayında yaptığı çalışmalar
hakkında meclis üyelerine
bilgi verdi. Başkan Çelik,
Kahramanmaraş merkezli
11 şehri etkileyen dep-
remlerin 3. gününde Adı-
yaman merkez Eğriçay
Parkı'ndaki çadır kentte
Şehzadeler Belediyesi ta-

rafından kurulan mobil aş-
evinin 168 gün aralıksız
hizmet verdikten sonra
yetkililerin planlaması son-
rası görevini noktaladığını
hatırlattı. Başkan Çelik,
"Canla başla, büyük bir
özveri ile aşevimizde
görev yapan bütün mesai
arkadaşlarıma  teşekkür
ediyorum. Rabbim bu
cennet vatana, bu vatanın
aziz insanlarına bir daha
böyle felaketler yaşatma-
sın" dedi.  

Yukarı Çobanisa Ma-
hallesi'nde Hamalın Kırı
olarak bilinen mevkide, 43
dönümlük bir alanda va-
tandaşların günü birlik pik-
nik yapabilecekleri bir
mesire yerini Şehzadelere
kazandıracaklarını anlatan
Başkan Çelik, "Çalışmala-

rımız devam ediyor. Şeh-
zadeler halkına hizmet ve-
recek mesire alanımız
ücretsiz olacak. Şehzade-
lerimize hayırlı olsun" şek-
linde konuştu. Başkan
Çelik, belediyenin tamam-
lanan, yapımı devam eden
ve ihale aşamasına gelen
projeleri hakkında da bilgi
verdi. 

Başkan Çelik, sözle-
rini şöyle sürdürdü: "Öğ-
rencilerimizin yaz aylarını
verimli bir şekilde geçire-
bilmeleri amacıyla açtığı-
mız  yaz kurslarımız
devam ediyor.  Futbol,
yüzme, cimnastik, muay-
thai, okçuluk gibi sportif
kurslarımızın yanı sıra, akıl
oyunları, e spor, bağlama,
tüm dersler gibi kursları-
mız mevcut. Bu kursları-

mızdan toplam bin 500
öğrencimiz istifade ediyor.
Yine vatandaşlarımız için
yaz dönemi kültür sanat
etkinlikleri yapıyoruz. Tar-
zan Meydanı ve Ağlayan
Kaya Amfi Tiyatro'da her
hafta cuma ve cumartesi
günleri konserler, sinema
gösterimleri, orta oyunu
ve kukla gösterileri, meh-
teran konseri gibi etkinlik-
lerimiz devam ediyor.

Vatandaşlarımızı bu etkin-
liklerimize davet ediyoruz"
Başkan Çelik'in konuşma-
sının ardından gündem
maddelerinin görüşülme-
sine geçildi. Oturumda 18
gündem maddesi görüşü-
lerek karar bağlanırken,
Ağustos ayı meclis toplan-
tısının ikinci oturumunun 7
Ağustos Pazartesi günü
saat 17.00'da yapılacağı
ifade edildi.  iHa

Manisa ücretsiz kullanacağı
mesire alanına kavuşuyor
Manisa ücretsiz kullanacağı
mesire alanına kavuşuyor

Yunusemre Beledi-
yesi Ağustos Ayı Meclis
Toplantısı, Belediye Baş-
kanı Dr. Mehmet Çerçi
başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Başkan Çerçi meclis
toplantısında yaptığı ko-
nuşmada bu yıl kurulan
güreş liginde Ege Bölge-
sini temsil eden tek er
meydanında güreşlerin
18-19 Ağustos tarihleri
arasında yapılacağını belir-
terek çalışmaları titizlikle
yürüttüklerini söyledi.   

Yunusemre Belediye
Meclisi Ağustos Ayı Top-
lantısı, Millet Çarşısı Etkin-
lik Salonu’nda yapıldı.
Belediye Başkanı Dr. Meh-
met Çerçi başkanlığında
gerçekleştirilen toplantıda
23 madde görüşüldü. Top-
lantı sonrası gündemi de-
ğerlendiren Başkan Çerçi,
meclis üyelerini bu yıl 8’in-
cisi 19-20 Ağustos tari-
hinde Ortaköy Er
Meydanı’nda düzenlene-
cek Geleneksel Yuntdağı

Yağlı Pehlivan Güreşlerine
davet etti. 

Başkan Çerçi konuş-
masında, “Bildiğiniz gibi
bu yıl güreş ligi kuruldu.
Yunusemre de bu ligde
Ege’yi temsil eden tek er
meydanı olarak yer alıyor.
Tesisimizle, ekibimizle
çok başarılı organizas-
yonlara imza atacağız.
Hazırlıklarımızı titizlikle
yapıyoruz. 19 - 20 Ağus-
tos’ta güreşlerimiz ola-
cak. 18 Ağustos’ta de

kortej yürüyüşümüzü ger-
çekleştireceğiz. Yaklaşık
bin 500 sporcumuz katı-
lacak. Bu ligin heyecan
katacağını düşünüyoruz.
İnanıyorum ki büyük bir
seyirci katılımı olacak. Siz
meclis üyelerimizi de bu
güzel organizasyonu-
muza davet ediyorum”
dedi. Eylül ayı meclis top-
lantısının 5 Eylül Salı
günü saat 18.00’de yapıl-
ması kararlaştırıldı.
Haber merkezi

Yuntdağı Yağlı Pehlivan Güreşleri için 
hazırlıklar titizlikle devam ediyor 
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Cansu MERİÇ

TicareT Bakanlığı, zeytin-
yağındaki artan dış talep ve
dünya fiyatlarındaki yükselişin,
yurt içi tüketici fiyatlarına
olumsuz etkisinin sür-
düğünü ifade ederek
1 Ağustos 2023 iti-
bariyle dökme ve
varili zeytinyağına
1 Kasım 2023’e
kadar ihracat ya-
sağı getirdi. Yapı-
lan açıklamada ise
sektör temsilcilerine
zeytinyağı ihracatına
yönelik ek tedbirler alındı-
ğının bildirildiği ifade edildi.

Akhisar Ticaret Borsası Yö-
netim Kurulu Başkanı Alper
Alhat, devletin tüm sektörlerde
düzenleyici tedbirler alma yetki
ve sorumluluğunun olduğunu

belirterek “Ancak bu uygula-
maların hedeflenen amaca ne
kadar hizmet ettiği ara ara öl-
çümlenmeli. Olumlu-olumsuz
sonuçları dikkatlice izlenmeli ve

gerektiğinde revizyon-
larla, sektörün ve ül-

kenin faydasına
en uygun hale
getirilmeli”
dedi.

Zeytinyağı
ihracatçılarının,
iki yıl üst üste

iki farklı bakanlı-
ğın, iki farklı

yasak uygulaması
deneyimini yaşadığını

hatırlatan Alhat, "İlk sene re-
kolte eksikliği ve pandemi belir-
sizlikleri nedeniyle Ticaret
Bakanlığı’nın Resmi Gazetede
yayınlanmayan bir kararı söz
konusuydu. Ancak ne hikmetse

yasak sırasında önceki yıldan
daha fazla dökme ihracatın
gerçekleştiği garip bir durum
oluştu. İkinci sene ise Rusya-
Ukranya Savaşı belirsizliği ne-
deniyle bu sefer Ticaret
Bakanlığı yerine Tarım ve
Orman Bakanlığı, olması gerek-
tiği gibi Resmi Gazetede yayın-
lanan bir yasak koydu, bu
yasak ise sektörel taleplerle
kısa sürede kaldırıldı” diye ko-
nuştu.

“YaSaĞIN FaYDaSI YOK”
Bu yıla geldiğimizde ise Ti-

caret Bakanlığı, önce ton ba-
şına 200 Dolar fon koyduğunu
açıkladı ve kesinlikle yasak ol-
mayacağı söyleniyordu ama iki
hafta içinde tekrar yasak gel-
diği haberleri konuşulmaya
başlandığının altını çizen Alhat,
şöyle devam etti: “Konuşul-
maya başlandı diyorum çünkü

yine ilk sene olduğu gibi Resmi
Gazetede yayınlanmış bir karar
ya da firmalara yazılı tebligat
henüz göremedik. Bakanlıktan
sadece ‘ilave tedbirler aldık’
şeklinde bir basın açıklaması
var. Resmi Gazete'de yayınlan-
mamış çerçevesi belli olmayan
bu tür engellemeler yakışmıyor.
Sektör temsilcileri ile istişare
etmeden, onlara hazırlanmak
için fırsat tanınmadan, olası ti-
cari sonuçlarını umursamadan
ani kural değişikliklerine gidil-
mesinin olumsuz sonuçlarını
hep birlikte yaşıyoruz, bunu da
doğru bulmuyoruz”

Alhat, bu iki yılda alınan ted-
birlerin, hedeflenen amaçlara

sağladığı katkı ya da yarattığı
olumsuz sonuçların ölçümlen-
miş olması gerektiğini vurgula-
yarak “Eğer amaç enflasyonla
mücadele etmek için yağ fiyat-
larını düşürmek ise en başın-
dan beri söylediğimiz gibi
yasakla düşmez. Bu iki dene-
mede de bunu gözlemledik,
artık anlamış olmamız gereki-
yor” diye konuştu.

ÇÖZÜM ÖNeriSi SUNDU
Türk zeytinyağı üreticisinin

pandeminin en zor dönemle-
rinde dahi üretimi aksatmaya-
rak ve tedarik zincirini
bozmayarak görevini yaptığını
hatırlatan Alhat, artık günlük
değil önümüzü görebileceğimiz

tutarlı politikalar belirlenmelidir”
dedi. Fiyatı düşürmek için
somut bir öneride bulunan
Alhat “İki hafta önce yürürlüğe
giren, DFİF kapsamındaki fon
kesintilerinden birikecek parayı,
ambalajlı zeytinyağı ihracatı ile
birlikte iç tüketime yönelik des-
teklemede kullanalım. Sayın
Cumhurbaşkanımızın arzu et-
tiği doğrultuda dar gelirli vatan-
daşlarımızın alışveriş yaptığı
Tarım Kredi Kooperatifleri’nde,
Et Balık Kurumu’nun sübvansi-
yonlu ucuz et satışı gibi son tü-
keticiye 100 liradan zeytinyağı
sattıralım , maliyet ile aradaki
farkı da DFiF havuzunda biri-
ken paradan karşılayalım” dedi.

Ticaret Bakanlığı, 1 Ağustos 2023 itibariyle dökme ve varili zeytinyağına 1 Kasım 2023’e kadar ihracat yasağı getirdi… Ancak bu durum ihracatçının tepkisine neden oldu

İhracatçıdan zeytinyağı yasağına tepki!
Zeytinyağına getirilen ihracat yasağı, sektörde şok etkisi yarattı. Akhisar Ticaret Borsası
Başkanı Alper Alhat, ihracat yasağı yerine iç piyasanın desteklenmesi gerektiğini söy-
ledi. Alhat “Eğer raf fiyatları düşürülmek isteniyorsa, dar gelirli vatandaşlarımızın alışve-
riş yaptığı Tarım Kredi Kooperatifleri’nde, Et Balık Kurumu’nun sübvansiyonlu ucuz et
satışı gibi, son tüketiciye 100 liradan zeytinyağı satılarak, maliyet ile aradaki fark, Des-
tekleme ve Fiyat İstikrar Fonu (DFiF) havuzunda biriken paradan karşılansın” dedi.
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Anne sütü birçok hastalıktan koruyor
ANNE sütü alan bebeklerin

almayanlara göre hayatta
kalma şansının en az 6 kat
daha yüksek olduğunu belirten
Prof. Dr. Nalan Karabayır,
“Anne sütü optimal büyüme ve
gelişme dışında sağlığın korun-
ması için gereken tüm enerji,
besin öğeleri ile çocukluk çağı
hastalıklarından koruyan anti-
korlar ve koruyucu maddeler
içerir. Yenidoğana anne sütü dı-
şında herhangi bir yiyecek ya
da içecek verildiğinde anne sü-
tünün koruyucu etkisi azalır ve
hastalıkların görülme riski artar”
dedi.

1-7 Ağustos Dünya Em-
zirme Günü çerçevesinde
önemli açıklamalarda bulunan
Medipol Mega Üniversite Has-
tanesi Çocuk Sağlığı ve Hasta-
lıkları Bölümü’nden Prof. Dr.
Karabayır, doğumdan sonraki
ilk 1 saat içinde emzirmenin
başlatılması gerektiğini belirte-
rek, “Gebelikten itibaren bebe-
ğin iki yaşına kadar olan
dönem, büyüme ve gelişmenin
en hızlı olduğu ve bebeğin çev-

resel faktörlerden en fazla etki-
lendiği dönemdir. Bebeklerin
bu dönemde en uygun şekilde
beslenmesi gerekmektedir.
Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) ve
Amerikan Pediatri Akademisi
(AAP) başta olmak üzere çocuk
sağlığı ile uğraşan bebeklerin
ilk 6 ay sadece anne sütü ile
beslenmesini, altıncı ayda
uygun ve güvenli tamamlayıcı
besinlere başlanarak emzirme-
nin en az 2 yaşına kadar sürdü-
rülmesini önermektedir. Bu
nedenle doğumdan hemen
sonra anne-bebek ten teması
sağlanmalı ve ilk 1 saat içinde
emzirme başlatılmalıdır” diye
konuştu.

ANNE SÜTÜYLE HAYATTA 
KALMA ŞANSI 6 KAT 
DAHA FAZLA
Anne sütünün bebekler için

ideal besin, temiz ve güvenli ol-
duğuna dikkat çeken Prof. Dr.
Karabayır, “Anne sütü büyüme
ve gelişmenin sağlanması, sağ-
lığın korunması için gereken
tüm enerji, besin öğeleri ve ço-
cukluk çağı hastalıklarından ko-

ruyan antikorlar ve canlı hücre-
ler içerir. Anne sütü orta kulak
iltihabı, ishal, üst ve alt solu-
num yolu enfeksiyonları, bakte-
riyemi, menenjit, idrar yolu
enfeksiyonu gibi hastalıkları
önler ya da hafif geçirilmesini
sağlar. Erken dönemde bebe-
ğin yeterli kilo almasını sağlar
ve beslenme bozukluğundan
korur. Alerjik hastalıkların
(astım, besin alerjisi, atopik
dermatit gibi) daha geç yaşta
ortaya çıkmasını ve daha hafif
seyretmesini sağlar. Dünya ça-
pında, emzirme oranlarının artı-
rılması ile 5 yaş altı çocuk
ölümlerinde yüzde 13 azalma
olacağı, yıllık 820 bin çocuk
ölümünün önleneceği hesap-
lanmıştır. Anne sütü alan be-
beklerin almayanlara göre
hayatta kalma şansı en az 6 kat
daha yüksektir. Yakın zamanda
yapılan bir çalışmaya göre
anne sütü ile beslenen bebek-
lerde ölüm oranı, anne sütü ile
beslenmeyen bebeklere göre
yüzde 33 daha azdır. Daha
önce yapılmış bir çalışmada ise

anne sütü ile beslemeye baş-
lama ile yaşamın ilk yılında
ölüm sıklığının yüzde 19 ila 26
azalma saptanmıştır. Bu durum
anne sütü ile beslenen bebek-
lerde ani bebek ölümü nekroti-
zan enterokolit, ishal, zatürre,
kulak enfeksiyonu gibi enfeksi-
yon hastalıkları ile alerji, diya-
bet, obezite gibi kronik
hastalıkların daha az görülmesi
ile ilişkilidir” dedi.

ANNEYİ DE BİRÇOK
HASTALIKTAN KORUYOR
Yenidoğana anne sütü dı-

şında hiçbir besinin verilme-
mesi gerektiğini ifade eden
Prof. Dr. Karabayır,” Yenido-
ğana anne sütü dışında her-
hangi bir yiyecek ya da içecek
verildiğinde anne sütünün ko-
ruyucu etkisi düşer ve hastalık-
ların görülme riski artar. Bu
nedenle gerekmedikçe bebeğe
anne sütü dışında su dahil her-
hangi bir besin verilmemelidir.
Anne sütü ile beslenen bebek-
lerin ruhsal, bedensel ve beyin
gelişimleri daha iyi olur. Bebek-
lerin zeka puanları yükselir, ge-

lişimsel sorunlar daha az görü-
lür. Ayrıca anne sütü ile bes-
lenme otizm ve dikkat eksikliği
gelişme riskini de azaltır. Emzir-
menin anne için de pek çok
faydası bilinir. Emziren annede
diyabet, yüksek tansiyon, kalp
hastalığı, damar hastalıkları ile
özellikle meme ve yumurtalık
kanseri başta olmak üzere kan-
ser daha nadir görülür. Anne
sütü hazırlık gerektirmez, hijye-
niktir, bebek istediği anda ha-
zırdır. Katkı maddesi içermez.

Mama ölçme, sıcak su hazır-
lama, biberon temizlemeyi ge-
rektirmez. Zaman kazandırır. 

Emzirmenin korunması,
desteklenmesi ve teşvik edil-
mesi, çevre kirliliğini en aza in-
direrek gezegen ve insan
sağlığının korunmasına da yar-
dımcı olur. Sonuç olarak bebek
ölümlerini azaltmanın en etkin
yollarında biri emzirme korun-
ması, teşvik edilmesi ve des-
teklenmesidir ”ifadelerini
kullandı. İHA

Omurga cerrahisi hakkında doğru bilinen yanlışlar tedaviyi geciktiriyor

DOÇ. Dr. Soner Çivi,
omurga cerrahisinde hasta po-
pülasyonunun daha çok 55 yaş
üzeri menopoz sonrası kemik
erimesi başlamış kadınlardan
oluştuğunu söyledi.

Omurga cerrahisinin birçok
birimin birlikte çalışmasıyla
multidisipliner olarak gerçekle-
şen, önemli ameliyatları içeren,
tam teşekkülü hastanelerde ya-
pılması gereken bir cerrahi ol-
duğunu belirten Başkent
Üniversitesi Adana Dr. Turgut
Noyan Uygulama ve Araştırma
Merkezi Beyin ve Sinir Cerra-
hisi (Nöroşirurji) Ana Bilim Dalı
Öğretim üyesi Doç. Dr. Soner
Çivi, konuyla ilgili detaylı bilgiler
verdi. Doç. Dr. Soner Çivi,
omurga cerrahisinin bel fıtığı,
sırtta veya boyunda meydana
gelen fıtıklar, omurga kireçlen-

mesi, toplumda belde kanal
darlığı olarak bilinen lomber
spinal stenoz, tümörler, omur-
gadaki eğrilikler ve yaşlılık süre-
cine bağlı oluşan sinirlerin
geçtiği kanallarda daralmaya
neden olan hastalıkları içerdi-
ğini söyleyerek, şunları kay-
detti:

“Omurga cerrahisi ile ilgili
hastalıklar genellikle ortopedi
ve beyin cerrahisi hekimleri ta-
rafından tedavi edilmektedir.
Ortopedi hekimleri daha çok
kemiklerdeki patolojilerle ilgile-
nir. Beyin ve sinir cerrahisi bu
konulara daha bütüncül yakla-
şır. Hem kemikler hem de içeri-
sindeki sinir dokusunda
meydana gelen hasarlanma-
larla ilgilenmektedir. Aynı za-
manda ameliyatsız tedavilerde
fizik tedavi hekimlerinin yardı-

mına da başvurulmaktadır.’’
"ASIL RİSK YANLIŞ KANI"
Genel anesteziye ait riskle-

rin hastaların kalp, akciğer,
şeker, tansiyon gibi genel sağ-
lık durumlarıyla ilgili sorunları
yoksa modern anestezi yön-
temleri ile komplike ve yüksek
teknoloji cihazların kullanılma-
sıyla en aza indirildiğini belirten
Doç. Dr. Soner Çivi, “Toplumda
bel veya boyun cerrahisi ameli-
yatı geçiren hastaların felç ola-
bileceği konusunda yanlış bir
algı bulunmaktadır. Yaptığımız
ameliyatlarda hastalar erken
dönemde ayağa kalkabilmekte
ve taburcu olabilmektedirler.
Hastanede yatış süresi ameli-
yatın zorluk derecesine göre
uzayabilmektedir. Asıl risk bu
yanlış kanıyla hastaların zama-
nında doktora başvurmamala-

rına bağlı olarak hastalığın te-
davisi için zamanında müda-
hale edilememesidir” dedi.

OMURGA CERRAHİSİ 
KİLOLU VE YAŞLI 
HASTALARDA DA 
UYGULANABİLİR
Hastalıkların kilolu ve yaşlı

kişilerde daha çok görüldüğüne
dikkat çeken Doç. Dr. Çivi, “Bu
grup hastalarımızı ameliyat et-
miyor olmak hiç iyileşemeye-
cekleri anlamına gelir. Omurga
cerrahisinde hastaların yaş ve
kilolarında sınır bulunmamakta-
dır. Önemli olan hastane ve
yoğun bakım şartlarının iyi, ci-
hazların teknolojik olarak yeterli
olmasıdır. Ancak ileri yaşta ve
kilolu hastalara daha fazla özen
göstermek gerekir. Ameliyat
öncesi hazırlıkların daha yoğun
bir şekilde yapılarak, bu hasta-
ların ameliyata uygun şartlarda
girmesi sağlanmalıdır. Ameli-
yatla hastanın mevcut sıkıntıla-
rını gidermenin bu grup
hastaların şişmanlamasının ve
hareketsizliğe bağlı olarak mey-
dana gelen ek sorunların orta-
dan kaldırılmasının çok daha
önemli olduğunu düşünüyoruz.
Revizyon omurga cerrahisi
omurgasının herhangi bir yerin-
den daha önce bir veya pek
çok kez ameliyat olmuş kişilerin
sorun oluşması halinde tekrar

ameliyat edilmesidir. Komplike
ve zor olan bu ameliyatları tec-
rübeli hekimlerin donanımlı ve
yüksek teknolojiye sahip hasta-
nelerde yapmaları gerekir. Halk
arasında bilinenin aksine daha
önce ameliyat olmuş hastalar
birçok kez revizyon ameliyatı
olabilirler. Omurga cerrahisinde
hasta popülasyonu daha çok
55 yaş üzeri menopoz sonrası
kemik erimesi başlamış kadın-
lardan oluşur. Yani genellikle
ileri yaştaki hastalar diyebiliriz.
Daha önce vücudunda beden-
sel işleri çok fazla yapmış,
omurgasını yormuş insanlardan
oluşan bu hastalıklar tedavi
edildikten sonra dejeneratif
süreç dediğimiz omurganın
yaşlanması, kemik erimesi,

omurganın güçsüzleşmesi
devam eder. 

Sağlam ve sağlıklı yerlerde
oluşabilecek yeni bozukluklar
da yeni ameliyatlar gerektirebi-
lir. Sonuçta yaşlanan ve eski-
yen bir dokuyla uğraşıyoruz. ’’
diye konuştu.Daha önce ameli-
yat geçiren hastaların normal
anatomik yapılarında farklılıkla-
rın oluşması, iyileşme süre-
cinde vücutta değişiklikler
meydana gelmesi nedeniyle
hekimlerin ameliyat esnasında
zorlanabileceğine değinen Çivi,
“Yine bu zorluklar hekimin özel
tecrübesiyle aşılabilir. Bu has-
taların ameliyata hazırlık süreç-
leri dikkatli, ehemmiyetli özel
hazırlıklar gerektirir" diyerek
sözlerini tamamladı. İHA

Astım hastaları göğüs hastalıkları kliniğinde değerlendirilmeli

GÖĞÜS Hastalıkları Uzman
Doktor Aslıhan Banu Er, yap-
tığı yazılı açıklamada solunum
yolu sisteminde muayenenin
normal olması astım olmadığı
anlamına gelmediğinin yanı
sıra tanıda hastanın şikayetleri,
şikayetlerin başlangıç zamanı
ve oluş şeklinin çok önemli ol-
duğunu belirtti.

Göğüs Hastalıkları’nda
Uzman Doktor Aslıhan Banu
Er; astım, öksürük, nefes dar-
lığı, göğüste sıkışma, hışıltılı
solunum, krutlu balgam gibi
hastalıklar hakkında açıklama-
larda bulundu. Bu tarz hasta-
lıkların değişken hava yolu
hastalığı olduğunu belirten
Uzm. Dr. Aslıhan Banu Er, has-

tanın şikayetleri, şikayetlerin
başlangıç zamanı ve oluş şekli
çok önemli olduğunu söyledi.
Şikayetlerin her hastada deği-
şebileceğini de söyleyen Uzm.
Dr. Er, “Sadece geçmeyen ök-
sürük, sırt ve göğüs ağrısı ile
kendini gösterebilir. Genellikle
şikayetlerin yoğun olduğu dö-
nemlerde solunum sistemi
muayenesi tanı koymada yük-
sek destek verse de, muaye-
nenin normal olması astım
olmadığı anlamına gelmemek-
tedir” ifadelerini kullandı.

Tanıyı koymak için ilk yapıl-
ması gerekenin akciğer filmi ve
solunum testi olduğunu söyle-
yen Er, testlerin normal olması-
nın astım tanısını dışlamadığını
ama değişkenliğin saptanması
direkt tanıyı koydurduğunu
söyledi. Uzm. Dr. Er, “Genel-
likle irritanlar, tütün ürünleri,
kimyasal ve parfüm içerikli
ürün kullanımı, egzersiz, hava
değişimi, solunum yolu infeksi-
yonları, duygu durumdaki ani
değişiklikler veya duyarlı kişi-
lerde allerjen maruziyeti yakın-

maları başlatır. Ayrıca hastala-
rın meslekleri, kilo durumu,
kullandıkları ilaçlar, psikosoyal
ve hormonal durumları ve aile
öyküsü hastalıkla birebir ilişkili
olabilmektedir. Eşlik eden rinit,
nazal polip, egzema, reflü var-
lığı astımı tetikleyen faktörler-
dendir. Allerjinin
değerlendirilmesi, astım semp-
tomlarına neden olan tetikle-
yici faktörlerinin tespit
edilmesinde yardımcı olacaktır.
Tedavi başlandıktan sonra
astım tanısının doğrulanması
güç olacağından tanısal tetkik-
lerin kontrol edici tedavi baş-
lanmadan önce dökümante
edilmesi gerekmektedir” şek-
linde konuştu.

“ASTIM HASTALARI, 
GÖĞÜS HASTALIKLARI 
KLİNİĞİNCE 
DEĞERLENDİRİLMELİ”
Bazı hastaların tedavi ya da

tedavisiz kendiliğinden uzun
süre hastalığı tekrar yaşamadı-
ğını da söyleyen Aslıhan Banu
Er, yapılan çalışmalarda kont-
rol altında olmayan hastalarda,

şikayet olmasa bile hava yo-
lundaki inflamasyon olarak ni-
telendirilen hastalığın devam
ettiğini belirtti. 

Astım hastalarının klinikte
değerlendirilmesi gerektiğini
de söyleyen Dr. Banu Er, “Bu
uzun süreli inflamasyon, hava
yolu lümeninde bir takım geri
dönüşümü olmayan değişiklik-
lere ve darlıklara sebep olmak-
tadır. Bu nedenle şikayeti olan
veya bir şekilde daha önce

astım tanısı konup tedavi al-
tında olmayan ve kontrolü ya-
pılmayan hastaların, göğüs
hastalıkları kliniğince değerlen-
dirilmesi gereklidir. Kalıcı dar-
lıklar oluşmadan erken
dönemde müdahale etmek,
hastaların yaşam kalitesini art-
tıracak, günlük yaşamda yap-
tıkları merdiven çıkma, spor
gibi faaliyetleri rahat bir şekilde
yapmasını sağlayacaktır” dedi.
İHA
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MAnisA Futbol Kulübü, 18 yaşın-
daki orta saha oyuncusu Kazım Can
Kahya’yı kadrosuna kattı. İmza töre-
ninde konuşan Kazım Can, “Burada
olmaktan dolayı çok mutlu-
yum” dedi.

Manisa Futbol Kulübü,
Belçika’nın Olympic Charle-
roi takımından 18 yaşındaki
orta saha oyuncusu Kazım
Can Kahya ile 5 yıllık söz-
leşme imzaladı. İmza
törenine İdari Direk-
tör Nderim Nexhipi
katıldı. İmza töre-
ninde konuşan
yeni transfer
Kazım Can,
“Manisa Futbol
Kulübü’nün bir
parçası olmak-
tan dolayı çok
mutluyum. Burada
önemli başarılar yaka-

lamak istiyorum. Takı-
mımla birlikte hedefleri-
mize ulaşacağımıza
inanıyorum” dedi.

“KAZIM CAN’IN
YETENEKLERİNE 

GÜVENİYORUZ”
Kazım Can Kahya’nın ye-

tenekli bir oyuncu olduğunu

ifade eden İdari Direktör Nderim
Nexhipi, “Kazım Can, Belçika’da ye-
tişmiş yetenekli bir isim.

Manisa Futbol Kulübü forma-
sıyla güzel işlere imza atacağını dü-
şünüyorum. Kazım Can’a
siyah-beyaz formamız altında büyük
başarıları diliyorum” şeklinde ko-
nuştu. 

MANISA FK’YA GENC YETENEK!

MAnisA Futbol Kulübü, 2023-
2024 sezonu hazırlıklarını dün
gerçekleştirdiği çift antrenmanla
sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig 2023-2024 se-
zonu hazırlıklarını tüm hızıyla sür-
dürüyor. Çalışmalarına
Manisa’da devam eden siyah-
beyazlılar, günü çift antren-
manla noktaladı. Fikri Bayrıl
Tesisleri’nde Teknik Direktör
Osman Zeki Korkmaz yöneti-
minde gerçekleşen sabah an-
trenmanında oyuncular
salonda kuvvet çalışması
yaptı.

Manisa Futbol Kulübü,
akşam antrenmanında ise pas ve
dayanıklılık çalışmasının ardından
taktik çalışma gerçekleştirdi. Manisa
ekibi, yeni sezon hazırlıklarını bugün ya-
pacağı antrenmanla sürdürecek. 

Siyah beyazlılarda tempo yoğunSiyah beyazlılarda tempo yoğun

D Grubu'nDA son ma-
çında Sırbistan'ı 15-7 mağlup
eden Türkiye, grubunu lider ta-
mamladı... Türkiye, bugün
19.30'da çeyrek finale yüksel-
mek için Fransa ile karşılaşa-
cak

Aroma'nın sponsorluğunda
Manisa'da düzenlenen LEN 17
Yaş Altı Kadınlar Avrupa Su-
topu Şampiyonası'nın 4. gü-
nünde D Grubu'ndaki son
maçında Sırbistan'ı 15-7 mağ-
lup eden Türkiye, grubunu lider
tamamladı. Yarın 19.30'da
Fransa ile karşılaşacak milli
takım, bu maçı kazanması ha-
linde çeyrek finale yükselecek.

Manisa Atatürk Olimpik

Spor Kompleksi'nde düzenle-
nen turnuvanın 4 gününde
grup müsabakaları 8 maçla ta-
mamlandı. Sabah seansında İr-
landa Ukrayna'yı 10-7,
Slovakya İsviçre'yi 17-3, Malta
Romanya'yı 12-9, Hollanda
Fransa'yı 16-5, Yunanistan da
İsrail'i 10-6 mağlup etti. Akşam
seansındaki maçlarda ise Ma-
caristan, Hırvatistan'ı 11-5, İs-
panya, İtalya'yı 11-9 mağlup
etti.

TÜRKİYE 4 MAÇTA 4 GALİBİYET
ALARAK GRUBUNU
LİDER TAMAMLADI

D Grubu'nda mücadele
eden Türkiye, günün son ma-
çında Sırbistan ile karşılaştı.

Çekişmeli başlayan mücade-
lede ilk devre karşılıklı gollerle
3-3 eşitlikle sonuçlandı. 2. dev-
rede ise savunmada etkili olan
ve rakibine gol şansı vermeyen
Türkiye, bulduğu 4 golle dev-
reyi 7-3 üstün tamamladı.
Maçın kalan bölümünde üstün
oyununu sürdüren Türkiye,
Derin Pehlivanoğlu'nun etkili
oyunuyla müsabakadan 17-5
galip ayrıldı. Türkiye, bu so-

nuçla 4 maçını da kazanarak
alarak grup aşamasını lider bi-
tirdi. Milli takımda Derin Pehli-
vanoğlu 5 golle en skorer
oyuncu oldu. Grup maçlarının
tamamlandığı organizasyona
yarın sıralama maçları ve çey-
rek finale yükselme maçlarıyla
devam edilecek. Türkiye, saat
19.30'da Fransa ile çeyrek fi-
nale yükselme maçı oynaya-
cak. AA

Türkiye Triatlon Federasyonu 2023 faaliyet programı’nda
yer alan 2023 Bölgesel Triatlon Ligi 2. Bölge 2. Etap müsaba-
kaları, Manisa’nın Salihli ilçesinde yapıldı.

Salihli Atatürk Spor Salonu’nda yapılan yarışmaya Aydın,
Balıkesir, Manisa, İzmir ve Uşak illerinden 7 spor kulübünden
2009-2014 doğumlulardan oluşan 120 sporcu katıldı. Yüzme
ve koşu branşları ile aquatlon müsabakaları Salihli Atatürk
Yüzme Havuzu ve çevresinde gerçekleştirildi.

Çekişmeli ve heyecanlı anlara sahne olan yarışlarda M1 ka-
tegorisi (9-10 Yaş) erkeklerde 1. İda Spor Kulübü sporcusu
Hasan Ali Bostan 2., İda Spor Kulübü sporcusu Enver Kuzey
Şatır 3., Çelpa Spor Kulübü sporcusu Ege Cebeci, Kızlarda 1.,
Karesi Belediyespor Kulübü sporcusu Ceren Özmen 2., Çelpa
Spor Kulübü sporcusu Sidra Zengin 3., Karesi Belediyespor
Kulübü sporcusu Didar Beste Deniz M2 Kategorisi (11-12 Yaş)
Erkeklerde 1., İda Spor Kulübü sporcusu Batuhan Ayhan 2.,
İda Spor Kulübü sporcusu Rüzgar Acar 3., İda Spor Kulübü
sporcusu Koray Açar Kızlarda 1., Karesi Belediyespor Kulübü
sporcusu Berra Çolak 2., İda Spor Kulübü sporcusu Gülce
Tuna 3., İda Spor Kulübü sporcusu Deren Topçu, M3 katego-
risi (13-14) erkeklerde 1., Çelpa Spor Kulübü sporcusu 1.,
Çelpa Spor Kulübü sporcusu Umut Doruk Köse 2., Çelpa Spor
Kulübü sporcusu Ömer Ali Üstünkol 3., Çelpa Spor Kulübü
sporcusu Mehmet Selim Çınar Kızlarda 1., Çelpa Spor Kulübü
sporcusu Nisa Cebeci 2., Alsancak Su Sporları sporcusu Ece
Özkan 3., Alsancak Su Sporları sporcusu Nehir Uyar oldu. iHA

Salihli’de Bölgesel 
Triatlon heyecanı

Sutopu Şampiyonası’nda grup
maçları tamamlandı

Sutopu Şampiyonası’nda grup
maçları tamamlandı

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR


